
Obec 

 

MA K O V 

 

 

 

 

 

 

 

                            Zápisnica 

 

z rokovania 

 Obecného zastupiteľstva v Makove 

 

 

 

 

 

 
Číslo zápisnice: 3/2019                    Dátum: 27.02.2019 

 

 

 

 



2 

 

Z Á P I S N I C A 

 

z 3.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Makove,  

konaného dňa 27. februára 2019 

v zasadačke budovy Obecného úradu Makov 

 
 

PRÍTOMNÍ 
 

Starosta obce :                    Martin Pavlík 

Zástupca starostu obce:      Jozef Pavlík 

Poslanci OZ  :                       Ing. Daniel Brezina 

                                               Rastislav Gajdoš 

                                               Rudolf Greguš 

                                               Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

                                               Ing. Marián Masnica 

                                               Mgr. Janka Petrovičová 

                                               Mgr. Marta Sláviková 

                                                

Ospravedlnený:                    Ing. Stanislav Gašparík, ospravedlnený z dôvodu PN    

     

Hlavná kontrolórka obce:   Elena Trebulová 

 

Prizvaní:              Bc. Stanislava Gregušová 

                                               František Chuděj 

                                               Mgr. Milan Petrovič 

                                               Alena Suranová 

                                               Marcela Krajčovicová 

 

                                                 
 

1.   OTVORENIE ROKOVANIA 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Makove otvoril a viedol starosta obce Martin Pavlík. 

Konštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení. Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte 8 poslancov, z celkového počtu 9, čo je 

nadpolovičná účasť, takže zasadnutie je uznášania schopné.   

Starosta obce, p. Martin Pavlík, na začiatku rokovania informoval o doplnení nasledovných 

bodoch programu : 

- 2       Zloženie sľubu poslanca, Ing. Mariána Masnicu 

- 6/D   Milan Šperka, Makov 373 – Žiadosť o prenájom pozemku za účelom výstavby včelínov 

- 6/E   Schválenie Dodatku č. 1 k Zmluve o nájme verejného vodovodu so Severoslovenskými  

           vodárňami a kanalizáciami, a.s. 

- 15/C Informatívna správa o stave obecnej kroniky 

 

Poslanec OZ, p. Rastislav Gajdoš žiada za bodom 6/E doplniť bod programu - Prerokovanie 

o možnosti zriadenia vodovodnej prípojky v časti Kopanice nad Uríkom. 
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Zároveň starosta obce sťahuje z programu rokovania OZ bod č. 11 – Schválenie VZN Obce 

Makov o pravidlách určovania poradia uchádzačov o nájomné byty Obce Makov a pravidlá ich 

prenajímania (Pravidlá prenajímania nájomných bytov). 

 

 

2.   SCHVÁLENIE  MANDÁTOVEJ KOMISIE, OVEROVATEĽOV  ZÁPISNICE,  

ZAPISOVATEĽKY A PROGRAMU  ROKOVANIA 

 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010 predkladá      

k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia p. Jozef Pavlík, zástupca starostu.  

Keďže na dnešnom rokovaní zloží sľub poslanec OZ, Ing. Marián Masnica, ktorý bol doposiaľ 

práceneschopný, navrhuje mandátovú komisiu v zložení Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 

a Mgr. Janka Petrovičová. 

Zároveň p. Martin Pavlík, starosta obce určil  overovateľov dnešnej zápisnice, a to Ing. Daniela 

Brezinu a p. Rudolfa Greguša.  

Za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia OZ určil Bc. Stanislavu Gregušovú, po príchode bude 

pokračovať zapisovateľka Mgr. Iveta Chromíková. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

mandátovú komisiu v zložení poslankýň OZ: Mgr. Katarínu Ježíkovú Lučanovú a Mgr. Janku 

Petrovičovú. 

  

B/ s ch v a ľ u j e 

 

overovateľov zápisnice zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 27.02. 2019:  

- Ing. Daniela Brezinu a p. Rudolfa Greguša,  poslancov obecného zastupiteľstva. 
  

C/ s ch v a ľ u j e 

 

   program rokovania OZ v Makove dňa 27.02.2019:  

1.  Otvorenie  

2.  Schválenie overovateľov zápisnice,  programu  rokovania a určenie zapisovateľky 

3.  Zloženie sľubu poslanca OZ, Ing. Mariána Masnicu 

4.  Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5.  Vyjadrenie k uzneseniu č. 24/2018/bod E  

6.  Schválenie termínov zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2019 

7.  Schválenie členov  komisií obecného zastupiteľstva 

8.  Nakladanie s majetkom obce 

 A/ Prenájom bezbariérového bytu v BD Makov-Čierne 17  

 B/  Opakované uzavretie zmlúv o nájme bytov a prenájom bytov v BD Makov 383 

    C/ Odpredaj prebytočného majetku pozemkov CKN 11742/2, CKN11743/2, CKN 11751,  

         CKN11752 v časti Makov – Kopanice – Nová Dedina 
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    D/ Odpredaj prebytočného majetku pozemkov CKN 5175, CKN 5174/1 v časti Makov –  

                 Čierne – Belone 

      E/ Milan Šperka, Makov 373 – Žiadosť o prenájom pozemku za účelom výstavby včelínov 

      F/  Schválenie Dodatku č. 1 k Zmluve o nájme verejného vodovodu so Severoslovenskými  

            vodárňami a kanalizáciami, a.s. 

      G/ Prerokovanie o možnosti zriadenia vodovodnej prípojky v časti Kopanice nad Uríkom. 

9.   Prezentácia a návrh projektu výstavby bytového domu na Vodárenskej ulici 

10.   Informatívna správa o stave obecnej kroniky 

11.   Schválenie VZN Obce Makov o financovaní originálnych kompetencií Obce Makov na    

     úseku školstva 

12.   Schválenie VZN Obce Makov o mesačných príspevkoch na čiastočnú úhradu nákladov na  

     výchovu a vzdelávanie ZS s MŠ Makov 

13.   Schválenie VZN Obce Makov, ktorým sa určujú podmienky nájmu a podnájmu nebytových  

     priestorov v obci Makov 

14.   Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Makov za rok 2018 

15.   Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Makov za január 2019 

16.   Rôzne: 

   A/ Žiadosť o odpustenie pohľadávky – Štefan Kubošný, Makov – Kopanice 201 

   B/ Návrh na prevádzku kuchyne v dome kultúry a bufetu v areáli ŠK Javorník 

17.  Návrh na úpravu poplatku za prevádzku a údržbu káblovej televízie 

18.  Diskusia 

19.  Návrh na uznesenie 

20.  Záver                                                                                                                                       

                                                                                           

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Jozef Pavlík,   

Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

Nehlasoval 1 Ing. Marián Masnica 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.41/2019 bolo prijaté. 

 

 

3.   ZLOŽENIE SĽUBU POSLANCA OZ, ING. MARIÁNA MASNICU 

 

Z dôvodu dlhodobej práceneschopnosti zvolený poslanec obecného zastupiteľstva, Ing. Marián 

Masnica, nemal doposiaľ zložený sľub poslanca. Zákonom predpísaný sľub poslanca zloží dnes na 

prvom rokovaní, ktorého sa po voľbách do orgánov samosprávy obcí zúčastnil. 

 

Ing. Marián Masnica prečítal sľub poslanca v znení: 

„Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať záujmy 

obce, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne záväzné 
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právne predpisy a pri výkone svojej funkcie poslanca obecného zastupiteľstva ich budem uplatňovať 

podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.“ 

 

Po prečítaní sľubu zvolený poslanec OZ, Ing. Marián Masnica, potvrdil sľub podpisom pod text 

sľubu na osobitnom liste. Podpísaný sľub  tvorí prílohu zápisnice.  

 

 

Po zložení sľubu bolo prijaté uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

k o n š t a t u j e, 

 

že zvolený poslanec Obecného zastupiteľstva v Makove, Ing. Marián Masnica, zložil zákonom 

predpísaný sľub poslanca. 

 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.42/2019 bolo prijaté. 

 

 

 

4. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

Na základe uznesenia Obecného zastupiteľstva v Makove č. 12/2018 zo dňa 19.12.2018 s  plnením 

uznesení obecného zastupiteľstva z posledného rokovania oboznámila poslancov p. Elena 

Trebulová, hlavná kontrolórka obce: 

 

Uznesenie 

číslo 

Dátum                    

prijatia                

uznesenia 

 

Predmet uznesenia 

 

 

Stav 

 

12/2018 19.12.2018 Zmena v predkladateľovi správy z kontroly 

plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

Splnené 

13/2018 19.12.2018 Delegovanie zástupcu obce Makov do správnej 

rady Združenia TKO Semeteš n .o .starostu obce 

pána Martina Pavlíka 

Splnené 

14/2018 19.12.2018 Delegovanie členov Rady školy pri ZŚ Makov pre 

funkčné obdobie 2018-2022 

Splnené 

15/2018 19.12.2018 Zriadenie 4 komisií pre funkčné obdobie 2018-

2022 a menovanie ich členov 

Splnené 
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16/2018                      19.12.2018 Schválenie odmeny poslanca za účasť na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva vo výške 35,-€ 

Splnené 

17/2018 19.12.2018 Schválenie stredy ako rokovacieho dňa obecného 

zastupiteľstva o 8.00 hod. vo volebnom období 

2018-2022 

Splnené 

18/2018 19.12.2018 Schválenie opakovaného prenájmu bytov pre 

manželov Papajových, Kamila Moravčíka, 

Michala Korchaníka, manželov Murčových  

a manželov Valkových 

Splnené 

19/2018 19.12.2018 A/Schválenie za  prebytočný majetok                                             

- CKN 11742/2 TTP o výmere 1115 m2                                     

- CKN 11743/2 TTP  o výmere 1910 m2                                              

- CKN 11751 Zast.plochy a nádvoria  110 m2 

B/Žiada starostu obce, doplniť písomnú 

zápisnicu odbornej komisie o posúdení 

prebytočného majetku v zmysle Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

MAKOV uvedených v bode A/    

                                                                                              

C/ Schvaľuje zámer na odpredaj prebytočného 

majetku, a to pozemkov uvedených v bode A/  

 

 D/ Berie na vedomie žiadosť Juraja Tabačka, 

trvale bytom A. Bernoláka Žilina žiadosť 

o odkúpenie spoluvlastníckeho podielu                               

1/1 pozemku CKN 11751 zast.plochy 110 m2                         

1/1 pozemku CKN 11743/2 TTP o výmere 1910 

m2             2/3 pozemku CKN 11742/2 TTP 

o výmere 1115 m  

E/ Berie na vedomie žiadosť Dušana Vavreka 

trvale bytom Lichardova 48 Žilina o odkúpenie 

spoluvlastníckeho podielu                                                                                                                   

28/36 vedenom pod B1 pozemku CKN 11752 

Zastavané plochy a nádvoria o výmere 99 m2                          

spoluvlastnícky podiel 1/3 pozemku CKN 11742/2 

TTP o výmere 1115 m2 

 

 

 

 

Splnené                      

odborná 

komisia dňa 

29.11.2019 

schválila 

majetok za 

prebytočný 

20/2018 19.12.2018 Schvaľuje zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena medzi obcou Makov 

a Stredoslovenskou distribučnou a.s. Žilina na 

umiestnenie eletroenergetického zariadenia na 

pozemku EKN 5300 vedenom na LV č. 8991 

Splnené 

21/2018 19.12.2018 

 

A/ Schvaľuje za prebytočný majetok obce Makov               

- CKN 5175 Záhrady o výmere 384 m2                                             

- CKN 5174/1 Záhrady o výmere 328 m2                                                                   

B/ Žiada starostu obce, doplniť písomnú 

zápisnicu odbornej komisie o posúdení 

prebytočného majetku v zmysle Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

Makov                                                                             

- CKN 5175 Záhrady o výmere 384 m2                                                                       

-  CKN 5174/1 Záhrady o výmere 328 m2 

 

 

 

 

Splnené 
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C/ Schvaľuje zámer na odpredaj prebytočného 

majetku obce Makov a to pozemkov:                                    

- CKN 5175 Záhrady o výmere 384 m2                                

- CKN 5174/1 Záhrady o výmere 328 m2                                       

D/ Berie na vedomie žiadosť Vladimíra Hazuchu 

a manželky Kataríny Hazuchovej trvale bytom 

Makov Čierne 211 na odkúpenie pozemkov                                 

- CKN 5175 Záhrady o výmere384 m2                                  

- CKN 5174/1 Záhrady o výmere 328 m2                                          

   

22/2018 19.12.2018 Schvaľuje prenájom pozemku CKN 5300/5 

Ostatné plochy o výmere 107 m2 od Urbariárnej 

obce Pšurnovice-Makov, pozemkové spoločenstvo 

na dobu určitú  

Splnené 

23/2018 19.12.2018 A/ Dáva podnet starostovi obce, aby zvážil 

a udelil odmenu vo výške mesačného platu 

odchádzajúcej p. Janke Pisarikovej z dôvodu 

jej 26 ročnej pracovnej činnosti 

Splnené 

24/2018 19.12.2018 A/ prerokovalo návrh VZN obce Makov 

o opatrovateľskej službe                                                            

B/ Sa uznieslo na VZN obce Makov č. 10/2018 

o poskytovaní opatrovateľskej služby                                                             

C/ Ruší dňom 31.12.2018 VZN obce Makov 

č.2/2008 o poskytovaní opatrovateľskej služby                                                            

D/ Schvaľuje zvýšenie úhrady za poskytované 

úkony opatrovateľskej služby zo sumy 1,20 €/ 1 

hodina na sumu 1,50 €/ 1 hodina                                                       

E/ Žiada od starostu obce vysvetlenie, z akého 

dôvodu sociálna pracovníčka obce, Mgr. 

Monika Hrtúsová, nedodala podľa tvrdení 

poslankyne OZ, Mgr. Marty Slávikovej, 

požadované podklady k zapojeniu sa do 

projektu „Program sociálnych inklúzií“ na 

terénne opatrovateľské služby 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Splnené  

Mgr. 

M.Hrtúsová 

vypracovala 

písomné 

stanovisko, 

ktoré je 

súčasťou  

materiálov 

zasadnutia 

OZ dňa 

27.2.2019 

25/2018 19.12.2018 Berie na vedomie informatívnu správu 

o výsledkoch hlavnej kontrolórky obce Makov za 

mesiace november-december 2018 

Splnené 

26/2018 19.12.2018 Berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky 

obce p. Eleny Trebulovej, k návrhu rozpočtu obce 

Makov pre rok 2019 

Splnené 

27/2018 19.12.2018 Schvaľuje rozpočet obce Makov pre rok 2019 Splnené 

28/2018 19.12.2018 A/ Schvaľuje vo výdavkovej časti č.1 Plánovanie, 

manažment a kontrola rozpočtu obce Makov pre 

rok 2019 oproti návrhu nasledovnú zmenu:                    

- v podprograme 1.5 Strategické plánovanie 

rozvoja obce sa znižuje suma z 2500 € na 500€ 

Splnené 
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B/ bežné výdavky v programe č.1 „Plánovanie, 

manažment a kontrola vo výške 76 392 € 

29/2018 19.12.2018 Schvaľuje bežné výdavky v programe č.2 „Služby 

vykonávané obcou pre SR“ vo výške 13 184 €. 

Splnené 

30/2018 19.12.2018 A/ Schvaľuje vo výdavkovej časti programu č.3 

Služby občanom rozpočtu obce Makov pre rok 

2019 oproti návrhu nasledovnú zmenu:                            

- v programe 3.5. Cintorínske a pohrebné služby, 

Dom smútku sa zvyšuje suma o 4 000 € na 

rekonštrukciu chodníka                                                                                

B/ Schvaľuje v programe č. 3 „Služby občanom“                              

- bežné výdavky vo výške 66 490 €                                                 

- kapitálové výdavky vo výške 11 000 € 

Splnené 

31/2018 19.12.2018 Schvaľuje v programe č. 4 „Bezpečnosť“                                  

- bežné výdavky vo výške 25 150 €                                          

- kapitálové výdavky vo výške 48 000 € 

Splnené 

32/2018 19.12.2018 Schvaľuje v programe č. 5 „Pozemné 

komunikácie“                                                                                  

- bežné výdavky vo výške 53 047 €                                    

- kapitálové výdavky vo výške  20 000 € 

Splnené 

33/2018 19.12.2018 Schvaľuje v programe č. 6 „Vzdelávanie“                                 

- bežné výdavky vo výške 646 020 €                                        

- kapitálové výdavky             27 902 € 

Splnené 

34/2018 19.12.2018 A/ sa uznieslo odmeniť dobrovoľných darcov krvi, 

ktorí bezplatne darujú krv min. 2x ročne voľnou 

vstupenkou na obecné kultúrne podujatie                                       

B/ sa uznieslo na príspevku pri narodení dieťaťa 

vo výške 200 €                                                                                 

C/schvaľuje v programe č.7 „Kultúra, propagácia“                   

- bežné výdavky vo výške              85 296 €                                

- kapitálové výdavky vo výške      41 600 € 

Splnené 

35/2018 19.12.2018 Schvaľuje v programe č. 8 „ Prostredie pre život“             

-  bežné výdavky vo výške    59 583 €                                                               

- kapitálové výdavky              13 000 € 

Splnené 

36/2018 19.12.2018 Schvaľuje v programe č.9 „Bývanie“                                            

- bežné výdavky vo výške         35 230 €                                       

- kapitálové výdavky vo výške 14 000 € 

Splnené 

37/2018 19.12.2018 Schvaľuje v programe č. 10 „Sociálne a zdravotné 

služby“                                                                                                       

- bežné výdavky vo výške            624 374 €                               

- kapitálové výdavky vo výške       15 000 € 

Splnené 

38/2018 19.12.2018 Schvaľuje v programe č. 11 „Administratíva, 

správa a údržba obce                                                            

- bežné výdavky vo výške                213 763 €                                                     

- kapitálové výdavky vo výške           20 000 € 

Splnené 

39/2018 19.12.2018 Schvaľuje v programe č. 12 „Podpora všeobecne 

prospešných služieb“                                                                             

- bežné výdavky vo výške   17 800 € 

Splnené 

40/2018 19.12.2018 A/ schvaľuje rozpočet obce Makov pre rok 2019 

nasledovne:                                                                                         

Splnené 
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- príjmová časť  2 140 454 €, z toho :                               

-bežné príjmy                            1 950 654 €                                

- kapitálové príjmy                         71 000 €                        

- finančné operácie                      118 800 €                                           

výdavková časť     2 140 361 €, z toho :                                                

- bežné výdavky                         1 916 329 €                               

- kapitálové výdavky                     210 502 €                                    

- finančné operácie                          13 530 € 

   B/ Berie na vedomie návrh rozpočtu obce 

Makov pre roky 2020-2021                                        

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

správu o plnení uznesení prijatých na zasadnutí  obecného zastupiteľstva dňa 19.12.2018. 

                                                 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.43/2019 bolo prijaté. 

 

 

 

5.  VYJADRENIE K UZNESENIU Č. 24/2018/BOD E  

 

 

Na rokovaní obecného zastupiteľstva poslanci schválili uznesenie č. 24/2018, bod E, v ktorom 

žiadali od starostu obce vysvetlenie, z akého dôvodu sociálna pracovníčka obce, Mgr. Monika 

Hrtúsová, nedodala podľa tvrdení poslankyne OZ, Mgr. Marty Slávikovej, požadované podklady 

k zapojeniu sa do projektu „Program sociálnych inklúzií“ na terénne opatrovateľské služby. 

Mgr. Monika Hrtúsová vypracovala k uvedenému písomné stanovisko, ktoré je prílohou zápisnice. 
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DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 5: 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – podotýka, že nežiadala o vyjadrenie Mgr. Hrtúsovú, ale 

starostu obce. Monika vyjadrenie napísala zo svojej pozície, ako to videla. Nestáva sa však 

agentúre, že požiadať o spoluprácu pri projekte chodia úradníci, vždy chodia starostovia. Jej dotaz 

bol smerovaný na Obec Makov, prečo obec nepodala projekt, nie na zamestnankyňu. Pán starosta 

tak, ako všetci starostovia, dostávajú od agentúry správy, kde sú spracované výzvy, ktoré v tej 

chvíli bežia, zmeny legislatíty a pod. Pán starosta vedel, že výzva beží, zaslali dokonca projekt vo 

worde. Nie každá obec má svoje opatrovateľky, tento projekt bol ušitý na mieru pre našu obec. 

Agentúra podávala projekty pre 4 obce, všetky prešli. Apeluje na pána starostu, pokiaľ sú veci, 

ktoré sa týkajú  aj zmeny podlahových plôch v sociálnych zariadeniach, aby sa obec zapojila. Vždy 

treba prehodnotiť všetky výzvy. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – teší sa, že je v OZ, že má prehľad a bude nápomocná, bude rád, ak  

                                                      ich nejakým spôsobom bude smerovať) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – bude ešte v budúcnosti takáto výzva? Ak áno, žiada, aby 

sa obec s takýmto projektom zapojila. 

(Mgr. Marta Sláviková – áno, v roku 2019, ale v menšom objeme financií) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

    vyjadrenie Mgr. Moniky Hrtúsovej k uzneseniu č. 24/2018, bod E  zo dňa 19.12.2019.                                           

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.44/2019 bolo prijaté. 
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6.  SCHVÁLENIE TERMÍNOV ZASADNUTÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA V ROKU  

     2019 

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 19.12.2018 bol schválený rokovací deň OZ (streda         

so začiatkom o 8.00 hod).  

Zároveň bolo prijaté uznesenie č. 17/2018, bod B, ktorým obecné zastupiteľstvo žiada starostu obce 

pripraviť na najbližšie zasadnutie obecného zastupiteľstva harmonogram zasadnutí OZ pre rok 

2019.  

Navrhnutých je 5 zasadnutí, vrátane toho dnešného, každé 2, resp. 3 mesiace. 

 

V zmysle § 12, bod 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení:  

„Obecné zastupiteľstvo zasadá podľa potreby, najmenej však raz za tri mesiace. Ak požiada o 

zvolanie zasadnutia obecného zastupiteľstva aspoň tretina poslancov, starosta zvolá zasadnutie 

obecného zastupiteľstva tak, aby sa uskutočnilo do 15 dní od doručenia žiadosti na jeho konanie. 

Ustanovujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva zvolá starosta zvolený v predchádzajúcom 

volebnom období tak, aby sa uskutočnilo do 30 dní od vykonania volieb. Obecné zastupiteľstvo 

zasadá v obci, v ktorej bolo zvolené.“ 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

 

návrh harmonogramu zasadnutí Obecného zastupiteľstva  v Makove v roku 2019 nasledovne: 

27.02.2019    

24.04.2019 

26.06.2019 

25.09.2019 

04.12.2019.    

  

HLASOV NIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.45/2019 bolo prijaté. 
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7.  SCHVÁLENIE ČLENOV  KOMISIÍ OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

Na rokovaní OZ dňa 19.12.2018 uznesením č. 15/2018 zriadilo Obecné zastupiteľstvo v Makove  

pre funkčné obdobie 2018 – 2022 ako svoje stále alebo dočasné poradné, iniciatívne a kontrolné 

orgány 4 komisie, a to: 

1. komisia pre školstvo, kultúru a šport 

2. komisia pre oblasť financií a správy majetku obce  

3. komisia pre sociálnu a zdravotnú oblasť 

4. komisia pre oblasť výstavby, dopravy a infraštruktúry. 

 

Na dnešnom OZ predsedovia jednotlivých komisií navrhli zloženie komisií, v akých budú počas 

volebného obdobia pracovať. 

 

Mgr. Marta Sláviková, predsedníčka  komisie pre oblasť výstavby, dopravy a infraštruktúry 

navrhuje členov: Ing. Stanislav Gašparík, Ing. Alena Šupčíková, Tomáš Perďoch, Ing. Ján Kubinec 

Po diskusii dopĺňa komisiu o členov: Rudolf  Greguš, Jozef Pavlík. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, predsedníčka komisie pre sociálnu a zdravotnú oblasť navrhuje 

členov: Ing. Marián Masnica, Anna Zajacová, Mgr. Mária Bajcárová, Viera Lučanová. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, predsedníčka komisie pre školstvo, kultúru a šport navrhuje členov: 

Helena Pajerová (kultúrna pracovníčka obce), Martin Pavlík (starosta obce), Júlia Masnicová (za FS 

Makovanka), Anna Zajacová (za FS Makovský prameň), Milan Nemec (za DHZ obce), Ján Suran 

(za združenie poľovníkov). 

 

Pán Jozef Pavlík, predseda komisie pre oblasť financií a správy majetku obce navrhuje členov: 

Peter Kubinec, Martin Kubinec (stolár), Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš.  

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č.  7: 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – žiada, aby na obecných zastupiteľstvách bola 

kontrolovaná činnosť komisií. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – určite činnosť komisií nebude kontrolovať, samozrejme bude  

                                                      nápomocný) 

(Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – toto by malo byť skôr v záujme  predsedov komisií, aby  

                                                  komisie fungovali) 

(Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – záleží od akcií obce, aby sa komisie vedeli aj  pripraviť) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

     s ch v a ľ u j e 

 

     pre funkčné obdobie 2018 – 2022 zloženie komisií Obecného zastupiteľstva v Makove: 
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1. komisia pre školstvo, kultúru a šport 

    - Mgr. Janka Petrovičová – predsedníčka 

    - členovia:  Martin Pavlík, Helena Pajerová , Júlia Masnicová , Anna Zajacová , Milan Nemec,  

                       Ján Suran  

 

2. komisia pre oblasť financií a správy majetku obce  

    - Jozef Pavlík – predseda 

    - členovia: Peter Kubinec, Martin Kubinec, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš 

 

3. komisia pre sociálnu a zdravotnú oblasť 

    - Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – predsedníčka 

    - členovia: Ing. Marián Masnica, Anna Zajacová, Mgr. Mária Bajcárová, Viera Lučanová. 

 

4. komisia pre oblasť výstavby, dopravy a infraštruktúry 

        - Mgr. Marta Sláviková – predsedníčka 

        - členovia: Ing. Stanislav Gašparík, Ing. Alena Šupčíková, Tomáš Perďoch, Ing. Ján Kubinec, 

                          Rudolf  Greguš, Jozef Pavlík. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.46/2019 bolo prijaté. 

 

 

8.  NAKLADANIE S MAJETKOM OBCE 

 

     A/ PRENÁJOM BEZBARIÉROVÉHO BYTU V BD MAKOV-ČIERNE 17  

 

Materiál  k bodu programu predložil p. František Chuděj, nový správca bytových domov. 

 

Z dôvodu úmrtia nájomcu Mariána Jandu dňa 20.12.2018 sa uvoľnil bezbariérový 1 izbový byt na 

prízemí BD Makov –Čierne 17, 15 b.j.   

 

1. dňa 24.07.2017 predložil Andrej Kubačák, trvale bytom Vyšný Koniec 315, 023 54 Turzovka 

žiadosť o prenájom 1-izbového bytu. Na základe oznámenia Obce Makov o uvoľnení bytu 

predložil p. Kubačák neúplné doklady  o príjme, z ktorých nie je možné adekvátne vypočítať 

príjem za rok 2018 

 

2. dňa 08.01.2019 predložila Terézia Holenová trvale bytom Vyšný Koniec 396, 023 54 Turzovka 

žiadosť o prenajatie nájomného 1-izbového bytu písmeno v BD Čierne 17, 15 b.j..  
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V byte bude bývať sama. Keďže sa jedná o bezbariérový byt predložila preukaz ŤZP so  

sprievodcom a komplexný posudok UPSVR –odbor sociálnych vecí. 

Ako doklad o príjme predložila výpis dôchodkových dávok zo Sociálnej poisťovne za celý  

kalendárny rok 2018. 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 násobok životného minima, čo pri 

jej domácnosti predstavuje sumu 205,07 € (prvá plnoletá osoba) x 3 = 615,21 €, jej príjem 

neprekračuje povolenú hranicu. 

 

3. dňa 23.01.2019 predložili manželia Krškoví Božena a Emil trvale Bytom Kopanice 133, 023 

56 Makov žiadosť o prenajatie nájomného 1-izbového bytu písmeno v BD Čierne 17, 15 b.j..  

V byte budú bývať spoločne s vnučkou Kristínou Štrkáčovou. 

Keďže sa jedná o bezbariérový byt, manželia predložili:  

- Božena Kršková preukaz fyzickej osoby ŤZP 

- Emil Krško preukaz fyzickej osoby ŤZP so sprievodcom 

Ako doklad o príjme predložili: 

- Božena Kršková rozhodnutie o zvýšení invalidného dôchodku od 1.1.2019 a sirotského 

dôchodku pre Kristínu Štrkáčovú a potvrdenie o poberaní prídavku na dieťa za rok 2018 

- Emil Krško rozhodnutie o zvýšení invalidného dôchodku od 1.1.2019  

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3násobok životného minima, čo pri 

ich domácnosti predstavuje sumu 205,07 € (prvá plnoletá osoba) + 143,06 € (ďalšia plnoletá 

osoba) + 93,61 € (za nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa) = 441,74 € x 3 = 

1.325,22 €, ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 8/A: 

 

p. Terézia Holenová, žiadateľka o byt – zdravotne je na tom v štádiu, keď sa musí všetkým prácam 

vyhýbať. Toho času býva v bytovom dome Makov – Čierne 17 u syna s rodinou, ktorý, ak by 

bývala v uvedenom byte, by jej so všetkým pomáhal. Vozia ju do nemocnice, do kúpeľov, 

pomáhajú jej aj s osobnou hygienou, ako je napr. pedikúra. Pohybovo je veľmi obmedzená. Manžel 

by ostal bývať v dome v Turzovke a ona by sa z domu presťahovala do bytu. Ona už nevládze robiť 

okolo rodinného domu. Bývala by so synom na jednej chodbe. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ –  p. Kršková je v práci, nemohla prísť osobne. 

Sama im navrhla, aby si podali žiadosť o byt, pozná ich situáciu. Vnučku Kristínku majú v opatere. 

Mala by lepšiu dochádzku do školy, krúžkov, pani Kršková by mala lepšiu dochádzku do práce.   

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – je v novej bytovke pri škole bezbariérový byt, kde by sa mohlo 

záujemcom  tiež byt prenajať? Je obsadený? 

(p. František Chuděj – obe žiadosti sú smerované do bytového domu Makov-Čierne 17,  

                                     bezbariérový byt pri škole je obsadený rodinou Cigáňovou) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – rodina Cigáňovcov je informovaná o skutočnosti, že ak bude  

                                                      žiadosť o tento byt od človeka, ktorý je invalidný, má preukaz  

                                                      ŤZP, musia ho uvoľniť) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – dostali sme sa do zvláštnej situácie, máme na stole 2 žiadosti,  

obe majú svoje opodstatnenie. Na jednej strane je tu pani Holenová, ktorá chce ísť bližšie k   synovi  
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spôsobom,  tak ako naši rodičia sa starali o nás, my by sme sa mali potom postarať o nich, je to 

pekné, tak by to mali byť. Netreba však zabúdať na podstatný dôležitý element pri rod. Krškovej, 

a to je ich vnučka Kristínka, o ktorú sa starajú. Bez ohľadu na to, koho by sme uprednostnili, by sa 

chcel skôr spýtať, či máme nejaké riešenie aj pre tú rodinu, ktorá by napríklad nedostala tento byt. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – v tej novej bytovke je vlastne bezbariérový byt, je tam však teraz  

                                                      rodina Cigáňova, museli by sme im ukončiť nájom) 

 

Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – navrhuje váhový domček na bývalej colnici upraviť na bývanie 

a môže sa to v prípade potreby žiadateľom poskytnúť. 

(p. Martin Pavlík – zatiaľ sme to nepotrebovali, ale do budúcna sa to môže pripraviť, je to dobrá  

                                pripomienka) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – chce, aby po schvaľovaní neúspešná rodina bola vždy 

v poradovníku na prvom mieste. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – chce, aby sa prijalo uznesenie, že na bývalej colnici sa do 

zálohy pripraví bytová jednotka. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – v tomto prípade nás čakajú nasledovné kroky: 

                                                                   1. požiadať hasičov o vypratanie priestoru      

                                                                   2. dať vypracovať projektovú dokumentáciu     

                                                                   3. na stavebnom úseku zmeniť účel užívania stavby 

                                                                   4. stavebné úpravy 
 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – o úpravu váhového domčeka žiadala ešte na začiatku 

predchádzajúceho volebného obdobia, Je to náš majetok, je nevyužitý a je ho možné využívať 

v krízových situáciách alebo na dočasné vyriešenie akútnych bytových problémov našich občanov. 

V prípade žiadosti p. Holenovej a manželov Krškových sa zdrží hlasovanie, lebo v oboch rodinách 

sú žiačky, ktorým je triedna učiteľka. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e    n a   v e d o m i e 

 

1. žiadosť Terézie Holenovej, trvale bytom Vyšný Koniec 396, 023 54 Turzovka o prenajatie 

nájomného bezbariérového bytu č. 1 v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j.  

 

2. žiadosť Boženy Krškovej a manžela Emila Kršku obaja trvale bytom Kopanice 133, 023 56 

Makov o prenajatie bezbariérového nájomného bytu 1 v Bytovom dome Makov – Čierne 17,  

15 b.j. 

 

B) S ch v a ľ u j e 

 

prenájom 1-izbového bezbariérového bytu č.1 o výmere 36,95 m2 na prízemí Bytového domu 

Makov – Čierne 17, 15 b. j. Božene Krškovej a manželovi Emilovi Krškovi, trvale bytom Kopanice 

133, 023 56  Makov, a to od 01.03.2019 na dobu do 30.06.2020. 
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HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 6 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 2 Jozef Pavlík, Mgr. Janka Petrovičová 

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

K bodu 8/A prijali poslanci OZ, na návrh p. Rastislava Gajdoša ďalšie uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

ž i a d a 

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, aby na mieste váhového domčeka na bývalom CHP dal 

vypracovať projektovú dokumentáciu na bytovú jednotku, za účelom dočasného bývania. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

  

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.48/2019 bolo prijaté. 

 

 

Za návrh prenajatia bezbariérového bytu p. Terézii Holenovej, bytom Vyšný Koniec 396, Turzovka, 

poslanci hlasovali nasledovne: 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 2 Rudolf Greguš, Jozef Pavlík  
Proti 3 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová 
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Zdržal sa 3 Ing. Marián Masnica, Mgr. Janka Petrovičová , 

Mgr. Marta Sláviková,   

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

8/B  OPAKOVANÉ UZAVRETIE ZMLÚV O NÁJME BYTOV A PRENÁJOM BYTOV  

        V BD MAKOV 383 

 

Návrh na opakované uzavretia zmlúv o nájme bytov v bytovom dome Makov 383 predložil správca 

bytových domov, p. František Chuděj. 

 

Časť súčasných nájomcov, ktorým končí nájomná zmluva 31.3.2019 a 30.4.2019, požiadali 

o opakovaný prenájom. Sú to: 

 

4. dňa 11.02.2019 predložila Anna Kamenovská žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu písmeno „G“ v BD Čierne 17, a to od 01.04.2019. V byte bývajú 2 osoby: Anna 

Kamenosvká  a jej dcéra Kristína Kamenovská. 

Voči ich osobám obec neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme predložili: 

- Anna Kamenovská  - potvrdenie o čistých príjmoch za rok 2018  

- Kristína Kamenovská – potvrdenie o výške príjmu zamestnanca (obdobie 3/2018 – 

12/2018). 

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 205,07 € (prvá plnoletá osoba) + 143,06 € (ďalšia 

plnoletá osoba) = 348,13 € x 3,5 = 1.218,45 €,  ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

5. dňa 11.02.2019 predložili Rudolf Babiš a Nikola Řezníčková žiadosť o opakované uzavretie 

zmluvy o nájme bytu písmeno „B“ v BD Čierne 17, a to od 01.05.2019. V byte bývajú 2 osoby:  

Rudolf Babiš a jeho družka Nikola Řezníčková 

      Voči ich osobám obec neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme predložili: 

Rudolf Babiš – potvrdenie o zdaniteľných príjmoch za rok 2018   

Nikola Řezníčková – rozhodnutie Sociálnej poisťovne o zvýšení invalidného dôchodku.  

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 205,07 € (prvá plnoletá osoba) + 143,06 € (ďalšia 

plnoletá osoba) = 348,13 € x 3,5 = 1.218,45 €, ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

6. dňa 22.02.2019 predložila Zuzana Kyselová žiadosť o opakované uzavretie zmluvy o nájme 

bytu písmeno „A“ v BD Čierne 17, a to od 01.04.2019. V byte bývajú 3 osoby: Zuzana 

Kyselová a jej deti Dominika Kubicová a Marek Kubica. 

Voči ich osobám obec neeviduje žiadne pohľadávky. 

Ako doklad o príjme predložila: 

- Zuzana Kyselová - potvrdenie o zdaniteľných príjmoch za rok 2018  

V zmysle platného VZN č. 6/2017 príjem nesmie prekročiť 3 a pol násobok životného minima, 

čo pri ich domácnosti predstavuje sumu 205,07 € (prvá plnoletá osoba) + (2 x 93,61 € za 

nezaopatrené dieťa alebo zaopatrené neplnoleté dieťa = 187,22 €)  = 392,29 € x 3,5 = 1.373,01€,  

ich príjem neprekračuje povolenú hranicu. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 
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Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e    n a   v e d o m i e 

 

1. žiadosť Anny Kamenovskej, trvale bytom Makov – Čierne 180, 023 56 zo dňa 11.02.2019   

o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „G“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 

15 b. j. od 01.04.2019. 

2. žiadosť Rudolfa Babiša, trvale bytom Makov 287, 023 56  Makov a družky Nikoly  

Řezníčkovej, trvale bytom Predmier 272, 023 54 Turzovka zo dňa 11.02.2019 o opakované 

uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „B“ v Bytovom dome Makov – Čierne 17, 15 b. j. od 

01.05.2019. 

3. žiadosť Zuzany Kyselovej, trvale bytom Hliny 1411/3-38, 017 01 Považská Bystrica zo dňa 

22.02.2019 o opakované uzavretie zmluvy o nájme bytu č. „A“ v Bytovom dome Makov – 

Čierne 17, 15 b. j. od 01.04.2019. 

 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 1-izbového bytu písmeno „G“ o výmere 33,88 m2 na 2. nadzemnom podlaží 

Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j. Anne Kamenovskej, trvale bytom Makov -Čierne 180, 

023 56  Makov, a to od 01.04.2019 na dobu 15 mesiacov do 30.06.2020. 

 

C/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 1-izbového bytu písmeno „B“ o výmere 33,88 m2 na 1. nadzemnom podlaží 

Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j. Rudolfovi Babišovi, trvale bytom Makov 287, 023 56  

Makov a družke Nikole Řezníčkovej, trvale bytom Predmier 272, 023 54 Turzovka, a to od 

01.05.2019 na dobu 14 mesiacov do 30.06.2020. 

 

D/ S ch v a ľ u j e 

 

opakovaný prenájom 1-izbového bytu písmeno „A“ o výmere 33,88 m2 na 1. nadzemnom podlaží 

Bytového domu Makov – Čierne 17, 15 b. j. Zuzane Kyselovej, trvale bytom Hliny 1411/3-38, 017 

01 Považská Bystrica, a to od 01.04.2019 na dobu 15 mesiacov do 30.06.2020. 

 

 HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík,  Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 2 Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Marta Sláviková 

  

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.49/2019 bolo prijaté. 

8/C  ODPREDAJ PREBYTOČNÉHO MAJETKU POZEMKOV CKN 11742/2, CKN11743/2,  
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        CKN 11751, CKN11752 V ČASTI MAKOV – KOPANICE – NOVÁ DEDINA 

 

K bodu poskytla informácie Bc. Stanislava Gregušová, správkyňa obecných pozemkov. 

Zápisom pozemkových úprav do katastra nehnuteľností sa Obec Makov stala vlastníkom a spoluvlastníkom 

pozemkov pod niektorými stavbami, kde vlastníci stavieb nemali vysporiadané vlastníctvo pozemkov. Takto 

sa Obec Makov stala vlastníkom pozemku CKN 11751 pod rodinným domom súp. č. 196 Juraja Tabačka, 

spoluvlastníkom pozemku CKN 11751 pod rodinným domom súp. č. 125 Dušana Vavreka a vlastníkom 

pozemkov CKN 11742/2 a 11743/2, ktoré slúžia ako prístup, záhrada a lúka pri týchto rodinných domoch.  

Pán Juraj Tabaček sa zaujímal o vysporiadanie užívaných pozemkov už počas priebehu pozemkových úprav. 

Po zápise pozemkových úprav si podal žiadosť o odkúpenie ním užívaných pozemkov a nakoľko pozemok 

CKN 11742/2 a 11743/2 užíva spoločne s Dušanom Vavrekom, tak si pán Vavrek podal tak isto žiadosť 

s tým, že pozemok CKN 11742/2 a 11743/2 si rozdelia na 2/3 a 1/3. 

Čiže p. Tabaček a p. Vavrek požiadali o odpredaj pozemkov, ktorých sú užívateľmi, nasledovne: 

1. Juraj Tabaček 

- pozemok CKN 11751 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 110 m2, spoluvlastnícky podiel 1/1, 

- pozemok CKN 11743/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1910 m2, spoluvlastnícky podiel 2/3, t. j. 

výmery 1273,33 m2, 

- pozemok CKN 11742/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1115 m2, spoluvlastnícky podiel 2/3, t. j. 

výmera 743,33 m2. 

2. Dušan Vavrek 

- pozemok CKN 11752 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 99 m2, spoluvlastnícky podiel 28/36 

vedený pod B1, t. j. výmera 77 m2, 

- pozemok CKN 11743/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1910 m2, spoluvlastnícky podiel 1/3, t. j. 

výmery 636,67 m2, 

- pozemok CKN 11742/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1115 m2, spoluvlastnícky podiel 1/3, t. j. 

výmera 371,67 m2. 

 

Osobitný zreteľ spočíva v tom, že v prípade pozemku:  

- CKN 11751 sa je o pozemok, na ktorom stojí nehnuteľnosť žiadateľa Juraja Tabačka a to rodinný 

dom súp. č. 196, 

- CKN 11752 sa je o pozemok, na ktorom stojí nehnuteľnosť žiadateľa Dušana Vavrek a to rodinný 

dom súp. č. 125, 

- CKN 11742/2 sa jedná o pozemok, ktorý slúži ako dvor a záhrada okolo rodinného domu súp. č. 196 

a rodinného domu súp. č. 125. 

- CKN 11743/2 sa jedná o pozemok, ktorý slúži ako priľahlá lúka pri rodinnom dome súp. č. 196 

a rodinnom dome súp. č. 125. 

 

Pozemky vznikli zápisom pozemkových úprav, ktoré prebiehali v Obci Makov a po ich zápise si vlastníci 

nehnuteľnosti rodinných domov súp. č. 196 a súp. č. 125 môžu dovysporiadať nimi užívané nehnuteľnosti – 

pozemky.  

 

Nakoľko pozemky CKN 11751, 11752, 11742/2 a 11743/2 sú pre Obec Makov nepotrebné, prebytočné, obec 

ich nevyužíva, navrhujeme ich odpredaj p. Jurajovi Tabačkovi a p. Dušanovi Vavrekovi v zmysle ich 

písomných žiadostí ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle §  9a, ods. 8, písm. b) zákon SNR. č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a IV. časti a čl. 17 a) platných Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov schválených uznesením Obecného 

zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, bod B zo dňa 08.10.2014.  

 

Nakoľko sa jedná o nový prípad, treba zvážiť cenu za 1 m2.  

 

Pozemky boli na Obec Makov zapísané z dôvodu, aby si vlastníci nehnuteľností mohli ľahšie 

vysporiadať svoje pozemky, avšak obec na nich nemôže zarábať, bolo by to neetické. Treba 
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porozmýšľať, nakoľko pozemok pod stavbou má inú hodnotu, pozemok pod „záhradou“ má inú 

hodnotu a pozemok pod lúkou má inú hodnotu. 

 

Okrem toho kupujúci Juraj Tabaček a Dušan Vavrek zaplatia na polovicu predávajúcej Obci Makov 

náklady: 

- za vyhotovenie kúpnej zmluvy vo výške 70 €, 

- poplatok za odvkladovanie kúpnej zmluvy vo výške 66 €. 

 

Kupujúci zaplatia kúpnu cenu pozemkov a náklady spojené s kúpou oproti vystavenej faktúre 

v termíne splatnosti faktúry na účet Obce Makov.  

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 8/C: 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – máme v obci rozlíšené od lokalít, za akú cenu sa v obci 

predávajú pozemky? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – nie, nemáme, toto je prípad, keď daný pozemok majitelia užívali  

                                                      možno 20-30 rokov, len to nemali vysporiadané na liste  

                                                      vlastníctva, je to pomoc obce, aby si to ľahšie vysporiadali.) 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – nebolo by od veci, keby sa poslanci oboznámili s pozemkami, 

ktoré má teraz vo vlastníctve Obec Makov, čo sme nadobudli pozemkovými úpravami. 

(Bc. Stanislava Gregušová, zamestnankyňa obce - nevidí v tom problém, webová stránka          

                                             www.katasterportal.sk  stále funguje.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – nie každý s webovou stránkou dobre pracuje, ale aj na našej  

                                                      obecnej stránke máme mapový portál, ktorý je veľmi prehľadný,  

                                                      dá sa tam všetko pozrieť.) 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – ak by pozemky boli ich, mali by to zapísané v katastri na liste 

vlastníctva. Ide o starú chalupu po predkoch. Pri pozemkových úpravách sú uvedené pozemky vo 

vlastníctve Obce Makov z dôvodu, aby si to mohli ľahšie  kúpiť, inak by tam bolo x vlastníkov 

a vysporiadanie by trvalo aj 10 rokov. Dnes je stav taký, že mu na vysporiadanie stačí schválenie 

poslancami OZ. 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – na margo pozemkových úprav má osobne zlú skúsenosť. Rodičia 

kúpili pozemok, ktorý bol rozdelený na 3 parcely, teraz po pozemkových úpravách je tento 

pozemok zložený z 11 parciel, dokonca cez dvor má zakreslenú cestu. Nevie preto, k čomu boli 

dobré pozemkové úpravy. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – veľmi ťažko by sa to generalizovalo, či nehnuteľnosti 

kúpili, dostali a pod. Mali možnosť už v minulosti si to kúpiť a dať zapísať vlastníctvo. 

 

Ing. Marián Masnica, starosta obce – starosta obce dané pozemky nepredáva z vlastnej vôle, máme 

tu podanú žiadosť. Jedinú výhradu  má k cene, hádžeme tu sumami, nevie, či navrhovaná cena je 

pravdivá. Mohlo to ísť podľa znaleckého posudku. 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – sú to pozemky jasné, obec sa rozhodla ísť pri predaji cez 

osobitný zreteľ. Podotýka však, že netreba s tým narábať len tak, mohlo sa ísť aj cez znalecký 

posudok, bolo by to ľahšie aj pre obecné zastupiteľstvo. 

Bc. Stanislava Gregušová – volala Ing. Bazgerovej, aby sa informovala, ako má obec postupovať 

pri predaji takýchto pozemkov a za aké ceny. V ostatných obciach, kde prebehli pozemkové úpravy, 

je vraj najjednoduchší spôsob predaj cez osobitný zreteľ. 

http://www.katasterportal.sk/
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p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – mal by to byť aj príjem do obecného rozpočtu a niektoré 

znalecké posudky sú smiešne. V daných lokalitách je potrebné napr. udržiavať prístupové cesty a za 

tie peniaze by sa toho mohlo urobiť potom viac. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – v tomto prípade ide cca o 2 000 m2 záhrady, je to pekný 

pozemok, nech je to predané za jednotnú cenu. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – do budúcna si stanovíme minimálnu cenu pozemkov 

a podľa toho sa v budúcnosti pri predajoch budeme odrážať. 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – to znamená, že si napr. aj on musí kúpiť od obce svoj pozemok za 

veľké peniaze? Po spravodlivosti volá už dlho, ani Ing. Bazgerová  to nebrala do úvahy. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v prvom rade by sme si mali vážiť, že tu máme rekreačné 

chalupy, ale je fakt, že pozemky sú nevysporiadané, mnohí ich majú vo vlastníctve susedov a pod. 

Navrhuje a prikláňa sa k návrhu starostu obce predať uvedené pozemky za 6 €/1 m2. 

Na odľahčenie diskusie by bol ochotný dať p. Tabačkovi pozemok aj zadarmo, ak by aj on zadarmo 

realizoval v obci každý mesiac One man show. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – nekupujú si poľnohospodársku pôdu, ide o zastavanú 

plochu. Ona osobne si dala odhadnúť cenu jej záhrady, odhadca ju informoval, že reálna cena je do 

10 €/1 m2. Nevieme, akým spôsobom  k pozemkom p. Tabaček prišiel, dnes je to proste vo 

vlastníctve obce. Do budúcna môžeme postupovať samozrejme individuálne. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – stanovme dnes minimálnu cenu za predaj takýchto 

pozemkov a uvedomme si, že my nechceme pozemky predávať, oni ich chcú kupovať. A my 

môžeme mať v rozpočte peniaze a rozvíjať sa. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – je to obecný majetok,  mali by sme ho čo najlepšie predať 

a môžeme potom lokalitu zveľaďovať. Starosta navrhol sumu 6 €/1 m2 , schváľme to takto. 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ s ch v a ľ u j e 

 

Jurajovi Tabačkovi, rod. Tabačkovi, trvale bytom A. Bernoláka 2170/43, 010 01  Žilina na 

základe jeho žiadosti zo dňa 29.10.2018 z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9 a, 

ods. 8, písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  a IV. 

časti a čl. 17 a) platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov 

schválených uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, bod B, zo dňa 08. 10. 

2014 odpredaj pozemkov: 

- CKN 11751 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 110 m2 do jeho osobného vlastníctva 

v podiele 1/1 v cene 6 €/1 m2, čo predstavuje 660 €, 
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- CKN 11743/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1910 m2 do spoluvlastníctva v podiele 2/3, t. j. 

1273,33 m2 v cene 6  €/1 m2, čo predstavuje 7 639,98 €, 

- CKN 11742/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1115 m2 do spoluvlastníctva v podiele 2/3, t. j. 

743,33 m2  v cene 6 €/1 m2, čo  predstavuje 4 459,98 €. 

 

Okrem toho kupujúci Juraj Tabaček zaplatí predávajúcej Obci Makov náklady: 

- za vyhotovenie kúpnej zmluvy vo výške 70 € : 2 = 35 €, 

- poplatok za odvkladovanie kúpnej zmluvy vo výške 66 € : 2 = 33 €. 

 

 Celkom kúpna cena a náklady spojené s kúpou pozemku predstavujú:  

660 € + 7 639,98 € + 4 459,98 € + 35 € + 33 € = 12 827,96 €.  

 

Kupujúci zaplatí kúpnu cenu pozemkov a náklady spojené s kúpou oproti vystavenej faktúre 

v termíne splatnosti faktúry na účet Obce Makov, č. účtu: SK27 0900 0000 0003 1185 5487, 

vedený v Slovenskej sporiteľni, a.s., resp. v hotovosti do pokladne Obce Makov.  

 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

Dušanovi Vavrekovi, rod. Vavrekovi, trvale bytom Lichardova 48, 010 01  Žilina na základe 

jeho žiadosti zo dňa 29.11.2018 z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9 a, ods. 8, 

písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  a IV. časti 

a čl. 17 a) platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov schválených 

uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, bod B, zo dňa 08. 10. 2014 odpredaj 

pozemkov: 

- CKN 11752 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 99 m2 do spoluvlastníctva v podiele 

28/36, t. j. 77 m2 ,  vedenom pod B1 v cene 6 €/1 m2, čo predstavuje 462 €, 

- CKN 11743/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1910 m2 do spoluvlastníctva v podiele 1/3, t. j. 

636,67 m2 v cene 6  €/1 m2, čo predstavuje 3 820,02 €, 

- CKN 11742/2 Trvalé trávne porasty o výmere 1115 m2 do spoluvlastníctva v podiele 1/3, t. j. 

371,67 m2  v cene 6 €/1 m2, čo predstavuje 2 230,02 €. 

 

Okrem toho kupujúci Dušan Vavrek zaplatí predávajúcej Obci Makov náklady: 

- za vyhotovenie kúpnej zmluvy vo výške 70 € : 2 = 35 €, 

- poplatok za odvkladovanie kúpnej zmluvy vo výške 66 € : 2 = 33 €. 

 

 Celkom kúpna cena a náklady spojené s kúpou pozemku predstavujú:  

462 € + 3 820,02 € + 2 230,02 €  + 35 € + 33 € = 6 580,04 €.  

 

Kupujúci zaplatí kúpnu cenu pozemkov a náklady spojené s kúpou oproti vystavenej faktúre 

v termíne splatnosti faktúry na účet Obce Makov, č. účtu: SK27 0900 0000 0003 1185 5487, 

vedený v Slovenskej sporiteľni, a.s., resp. v hotovosti do pokladne Obce Makov.  

 HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 
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Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková, Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

  

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 50/2019 bolo prijaté 

 

 

 

8/D  ODPREDAJ PREBYTOČNÉHO MAJETKU POZEMKOV CKN 5175, CKN 5174/1  

        V ČASTI MAKOV – ČIERNE – BELONE 

 

Návrh na odpredaj prebytočného majetku predložila Bc. Stanislava Gregušová, správkyňa obecných 

pozemkov. 

Dňa 29.12.2017 uzavreli Obec Makov a manželia Hazuchoví kúpnu zmluvu, ktorou im Obec 

Makov odpredala pozemky: 

- CKN 5182/4 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 451 m2, 

- CKN 5180 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 21 m2 

v intraviláne k. ú. Makov do osobného vlastníctva BSM v podiele 1/1.  

Dňa 07.11.2018 uzavreli Obec Makov a manželia Hazuchoví kúpnu zmluvu, ktorou im Obec 

Makov odpredala pozemky: 

- CKN 5183 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 419 m2, 

- CKN 5184 Záhrady o výmere 202 m2 

v intraviláne k. ú. Makov do osobného vlastníctva BSM v podiele 1/1.  

 

Dňa 13.12.2018 predložili Obci Makov manželia Hazuchovci opäť žiadosť o odkúpenie pozemkov 

v obci Makov a to o pozemky: 

- CKN 5175 Záhrady o výmere 384 m2  

- CKN 5174/1 Záhrady o výmere 328 m2  

vedených na LV č. 1070 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, vlastníka Obce Makov, 

Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129, v intraviláne k. ú. Makov, časť obce Makov – Čierne – 

Belone, ktoré susedia s ich už vyššie uvedenými odkúpenými pozemkami.  

Ako dôvod ich odkúpenia uviedli, že pozemky chcú sceliť s pozemkami CKN 5182/4, 5180, 5183, 

5184, 5178, 5179, 5176, 5177, 5181, 5182/3 a 5182/1 a chcú ich v budúcnosti využiť po 

dovysporiadaní pre účely zástavby pre svoje deti.  

 

Nakoľko pozemky CKN 5175 a 5174/1 sú pre Obec Makov nepotrebné, prebytočné, obec ich 

nevyužíva, navrhujeme ich odpredaj p. Vladimírovi Hazuchovi, rod. Hazuchovi a jeho manželke 

Kataríne Hazuchovej, rod. Židekovej, obaja bytom Čierne 211, 023 56  Makov ako prípad hodný 

osobitného zreteľa v zmysle §  9a, ods. 8, písm. b) zákon SNR. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov a IV. časti a čl. 17 a) platných Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom Obce Makov schválených uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, 

bod B zo dňa 08.10.2014.  
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Kúpnu cenu za 1 m2 navrhujeme 6 € tak, ako sa predávali v tejto časti obce pozemky doteraz, čo za 

pozemok: 

- CKN 5175 o výmere 384 m2 predstavuje kúpnu cenu   2.304 €, 

- CKN 5174/1 o výmere 328 m2 predstavuje kúpnu cenu  1.968 € 

------------------------     ---------------- 

SPOLU       712 m2     4.272 €. 

 

Okrem toho kupujúci Vladimír Hazucha a manželka Katarína Hazuchová zaplatí predávajúcej Obci 

Makov náklady: 

- za vyhotovenie kúpnej zmluvy vo výške 70 €, 

- poplatok za odvkladovanie kúpnej zmluvy vo výške 66 €. 

Celkom kúpna cena a náklady spojené s kúpou pozemku predstavujú:  

4.272 € + 70 € + 66 € = 4.408,-- €.  

 

Kupujúci zaplatí kúpnu cenu pozemkov a náklady spojené s kúpou oproti vystavenej faktúre 

v termíne splatnosti faktúry na účet Obce Makov, č. účtu: SK27 0900 0000 0003 1185 5487, 

vedený v Slovenskej sporiteľni, a.s., resp. v hotovosti do pokladne Obce Makov.  

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 8/D: 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ  - v návrhu na určenie majetku za prebytočný je uvedená 

nadobúdacia a zostatková hodnota predávaných pozemkov. Ako sa k tej sume dopracovalo? 

(Bc. Stanislava Gregušová – Ing. Irena Valičková  to má takto zahrnuté v majetku, bolo to  

                                              nadobudnuté pri prevode z EKN stavu do CKN  stavu.) 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

Vladimírovi Hazuchovi, rod. Hazuchovi a manželke Kataríne Hazuchovej, rod. Židekovej, obaja 

trvale bytom Čierne 211, 023 56  Makov na základe ich žiadosti zo dňa 13.12.2018 z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9 a, ods. 8, písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov  a IV. časti a čl. 17 a) platných Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom Obce Makov schválených uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove č. 98/2014, 

bod B, zo dňa 08. 10. 2014 odpredaj pozemkov: 

- CKN 5175 Záhrady o výmere 384 m2  

- CKN 5174/1 Záhrady o výmere 328 m2  

do ich osobného vlastníctva v BSM v podiele 1/1 v cene 6 €/1 m2, čo za pozemok: 

- CKN 5175 o výmere 384 m2 predstavuje kúpnu cenu 2.304 €, 

- CKN 5174/1 o výmere 328 m2 predstavuje kúpnu cenu 1.968 €. 
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Okrem toho kupujúci Vladimír Hazucha a manželka Katarína Hazuchová zaplatí predávajúcej Obci 

Makov náklady: 

- za vyhotovenie kúpnej zmluvy vo výške 70 €, 

- poplatok za odvkladovanie kúpnej zmluvy vo výške 66 €. 

 

Celkom kúpna cena a náklady spojené s kúpou pozemku predstavujú:  

2.304 € + 1.968 € + 70 € + 66 € = 4.408 €.  

 

Kupujúci zaplatí kúpnu cenu pozemkov a náklady spojené s kúpou oproti vystavenej faktúre 

v termíne splatnosti faktúry na účet Obce Makov, č. účtu: SK27 0900 0000 0003 1185 5487, 

vedený v Slovenskej sporiteľni, a.s., resp. v hotovosti do pokladne Obce Makov.  

 

 

 HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková, Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

  

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.51/2019 bolo prijaté 

 

 

8/E   MILAN ŠPERKA, MAKOV 373 – ŽIADOSŤ O PRENÁJOM POZEMKU                       

         ZA ÚČELOM VÝSTAVBY VČELÍNOV 

 
Starosta obce, p. Martin Pavlík oboznámil poslancov OZ so žiadosťou, ktorú predložil p. Milan 

Šperka, bytom Makov 373. 

Pán Šperka žiada o prenájom pozemku CKN 9194 trvalé trávne porasty o výmere 2 093 m2 . 

Pozemok sa nachádza mimo zastavaného územia obce. Zámerom prenájmu je výstavba včelínov 

a chov včelstva pre jeho potreby, pričom sa zaväzuje o pozemok starať a vyčisti ho od náletových 

drevín a buriny. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 8/E: 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – ide o pozemok mimo zastavaného územia, oproti RD p. Márie 

Pavelkovej, cca 50 m za železničnou traťou smerom do Kelčova. Prenájom pozemku potrebuje 

oficiálne  kvôli nahláseniu a zaevidovaniu na včelársky zväz.  

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – vyzdvihuje konkrétny zámer, nakoľko je málo takýchto ľudí, 

ktorí sa venujú včelstvu. Jednoznačne zámer a prenájom pozemku podporuje. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 
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Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 6 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A/ b e r i e    n a   v e d o m i e 

 

žiadosť Milana Šperku, Makov 373, 023 56  Makov o prenájom pozemku CKN 9194 trvalé trávne 

porasty o výmere 2 083 m2 za účelom výstavby včelínov a chovu včelstva pre svoje potreby. 

 

B/ s ch v a ľ u j e 

 

dočasnú prebytočnosť pozemku CKN 9194 trvalé trávne porasty o výmere 2 083 m2, vedenom 

Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, na LV č. 12189 vlastníka pod B1 Obce Makov, 

Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129 pod spoluvlastníckym podielom 1/1, v k. ú. Makov, 

časť obce Makov, v zmysle § 9 a, ods. 9, písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov a v zmysle III. časti Prebytočný majetok, čl. 10, bod 1 platných Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov, schválených uznesením OZ v Makove č. 

98/2014, bod B zo dňa 08.10.2014. 

 

C/  S ch v a ľ u j e 

 

zámer prenájmu z dôvodu hodného osobitného zreteľa pozemku CKN 9194 trvalé trávne porasty 

o výmere 2 083 m2 , vedeného na LV č. 12189 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, 

vlastníka Obce Makov, Makov 60, 023 56  Makov, IČO: 00314129, v k. ú. Makov, p. Milanovi 

Šperkovi, Makov 383, 023 56  Makov v zmysle § 9 a, ods. 9, písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v zmysle III. časti Prebytočný majetok, čl. 11, bod 1 

platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Makov, schválených uznesením OZ 

v Makove č. 98/2014, bod B zo dňa 08.10.2014. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že sa jedná o pozemok pre Obec Makov dočasne 

prebytočný, mimo zastavaného územia, nachádza sa v časti obce Makov v blízkosti nehnuteľnosti 

p. Milana Šperku, bytom Makov 373, ktorý o pozemok  CKN 9194 trvalé trávne porasty o výmere 

2 083 m2  prejavil záujem za účelom výstavby včelínov a chovu včelstva pre svoje potreby. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 
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Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková, Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.52/2019 bolo prijaté. 

 

 

F/  SCHVÁLENIE DODATKU Č. 1 K ZMLUVE O NÁJME VEREJNÉHO VODOVODU    

      SO SEVEROSLOVENSKÝMI  VODÁRŇAMI A KANALIZÁCIAMI, A.S. 

 

Starosta obce, p. Martin Pavlík, predložil návrh dodatku k Zmluve o nájme medzi 

Severoslovenskými vodárňami a kanalizáciami, a.s. z dôvodu rekonštrukcie vodovodu v našej obci, 

konkrétne na mieste od cintorína smerom hore. Výmena vodovodu sa bude realizovať v dĺžke 540 

m. Predpokladaný termín realizácie stavby je v mesiacoch apríl – október 2019. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s ch v a ľ u j e 

 

Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme verejného vodovodu č. 103/2011 zo dňa 23.12.2011 za účelom 

realizácie rekonštrukcie – výmeny vodovodu SKV Žilina – Makov, Oceľ DN 100 MM v dĺžke 540 

m. Predpokladaný termín realizácie stavby je 4-10/2019.    

 

 

 HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková, Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.53/2019 bolo prijaté. 

 

8/G  PREROKOVANIE O MOŽNOSTI ZRIADENIA VODOVODNEJ PRÍPOJKY V ČASTI  

        KOPANICE NAD URÍKOM. 
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O doplnenie uvedeného bodu žiadal poslanec OZ, p. Rastislav Gajdoš, ktorý vysvetlil dôvod návrhu 

prerokovania. 

 

V časti Makov – Kopanice nad Uríkom  Obec Makov predala 10 stavebných pozemkov. Voda ide 

z Kopaníc od Papaji, avšak druhou stranou cesty  od pozemkov. Smernica Severoslovenských 

vodární a kanalizácií, a.s. hovorí, že každé odberné miesto musí mať napájací bod, takýmto 

spôsobom by sa ale celá cesta zničila. Žiada preto, aby starosta obce vstúpil do jednania so 

Severoslovenskými vodárňami a kanalizáciami, a.s., aby spoločnosť zrealizovala prípojku a pretlak 

a dotiahli ju k jednotlivým parcelám. 

 

Starosta obce sľúbil, že so Severoslovenskými vodárňami a kanalizáciami, a.s. vyvolá diskusiu a na 

ďalšom rokovaní bude obecné zastupiteľstvo o výsledku jednania informovať. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

ž i a d a 

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka vyvolať jednanie so Severoslovenskými vodárňami 

a kanalizáciami, a.s. za účelom realizácie vodovodnej prípojky k stavebným parcelám v časti 

Makov – Kopanice nad Uríkom. 

 

 

 HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková, Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.54/2019 bolo prijaté. 

 

 

 

 

 

 

 

9.  PREZENTÁCIA A NÁVRH PROJEKTU VÝSTAVBY BYTOVÉHO DOMU                    

     NA  VODÁRENSKEJ ULICI 
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Starosta obce cíti potrebu do budúcna zjednotiť v obci urbanizáciu. Dnes na základe schváleného 

uznesenia z minulosti o zámere výstavby bytového domu na Vodárenskej ulici predostrie návrh 

projektu výstavby bytovky v uvedenej lokalite prizvaný Tomáš Perďoch.  

 

Tomáš Perďoch sa venuje urbanizácii a vznikla mu myšlienka venovať sa aj našej obci. Na návrhu 

sa podieľali aj dvaja ďalší architekti. 

Pozemok na Vodárenskej ulici na mieste bývalej vodárne je, dá sa povedať, ešte v širšom centre. 

Ide o pokojné prostredie, dobré miesto na bývanie pre novovznikajúcu rodinu. 

Návrh zástavby bytového domu je 950 m2 , 9 bytových jednotiek (počet 3-izbových bytov: 4, počet 

2-izbových bytov: 4, 1 byt bezbariérový). 

Kvôli obmedzenej rozlohe a parkovaniu museli zvýšiť podlažie. Návrh bytového domu tvarovo 

zapadá do jestvujúcej zástavby rodinných domov, z priečelia pôsobí skôr ako rodinný dom. 

Na prízemí je navrhnutý bezbariérový byt. Ostatné byty sú na 1. a 2. nadzemnom podlaží. 

Nadštandardom sú zavesené balkóny, veľkým plusom je výhľad do okolitej prírody. Strecha bude 

jednoduchá sedlová. Do budúcna bude možnosť nadstaviť aj ďalšie poschodie, podľa potreby 

bývania. Farbu fasády navrhli bielo – šedú. Spevnené plochy sú priepustné, nie betónové. 

Denná časť je orientovaná na západnú stranu. 

Predpokladaný rozpočet bytového domu je 533 673,95 € bez DPH. Pri 30 – ročnej hypotéke bez 

zisku obce vychádza cena nájmu za 3-izbový byt 250 € mesačne . 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 9: 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – chváli vizuálnu stránku návrhu a takisto aj spôsob prezentácie. 

Do budúcna by bolo dobré tieto prezentácie poslať elektronicky skôr, aby sa poslanci mohli vopred 

s návrhom zoznámiť. 

(Tomáš Perďoch – návrh sa im podarilo dokončiť koncom januára, podklady poslal starostovi a je  

                               už na ňom, či to poslancom preposlal.) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OU – je nejaký odhad, ako dlho svieti na západnej strane 

slnko? 

(Tomáš Perďoch – nevie presne ako dlho, určite však svietivosť v bytoch spĺňa stanovené normy) 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – táto štúdia je len prvým krokom k vzájomnej komunikácii, 

aby sme sa všetci stotožnili s myšlienkou. Na príprave projektovej dokumentácie a ostatných 

dokumentoch budeme pracovať možno ďalší rok. 

(Tomáš Perďoch – bude rád, ak štúdiu budú poslanci pripomienkovať a predložia iné návrhy) 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – prečo sa nepočítalo odrazu aj s obytným podkrovím? Ak si obec 

bude brať na stavbu úver, nebude sa môcť dodatočne nadstrešovať a zasahovať do stavby. 

(Tomáš Perďoch – bol by tam buď mezonetový alebo klasický podkrovný byt, ktorý je priestorovo  

                               menší) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – návrh sa jej páči, zapadá do vidieckeho prostredia. 

K bytovke má však zopár pripomienok. Navrhovaná otvorená pavlač bude v zimnom období 

znamenať zafúkanú a zamrznutú pavlač, počas zimy je to nepoužiteľné, treba to zohľadniť pre našu 

obec. Takisto zavesené balkóny nie sú moc vhodné, treba zohľadňovať prestup tepla, sme na 

Makove, kde je oveľa väčšia zima ako niekde na juhu. 

 

Pokiaľ ide o  francúzske okná, takisto treba brať do úvahy prestup tepla, ktorý tu musí byť čo 

najmenší a okrem toho je to v byte neobsaditeľné nábytkom, odoberajú možnosť využiť priestor na 

zariadenie nábytkom. Takéto okná sú dobré do veľkých priestorov. 
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(Tomáš Perďoch -  všetko je riešiteľné, ale veľké okná umožňujú krajší výhľad do krajiny  

                               a odkladacie priestory v bytoch majú premyslené) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – vie sa, aký je dopyt po bytoch? Je väčší záujem o 1- izbové, 

resp. 2 a 3 – izbové byty? Aj to by sa malo brať do úvahy. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – ak budeme brať úver v rámci Štátneho fondu rozvoja bývania, 

musíme spĺňať podmienky a zmestiť sa do ceny za 1 m2.  

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – projektovú dokumentáciu musíme pripraviť tak, aby sme  

                                                                  sa do limitu zmestili) 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – návrh bytového domu sa mu páči. Podľa predloženej štúdie 

vychádza pri výstavbe bytu cena za 1 m2 1 227 € s DPH. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – navrhuje zapojiť aj občanov, aby sa k návrhu vyjadrili. 

(Mgr. Katarína Ježíková Lučanová – Tomášova práca je premyslená do detailov, treba však  

                                                            zohľadniť návrhy Mgr. Slávikovej na podmienky Makova.  

                                                            Nemyslí si, že by bolo dobré zverejniť návrh občanom. Ľudia  

                                                            to nemusia bez  prezentácie a vysvetlenia pochopiť správne,  

                                                            keďže  je to dosť moderný návrh. Určite návrh treba pustiť  

                                                            von až keď sa dohodneme a po zapracovaní detailov.) 

(Mgr. Janka Petrovičová – môže sa návrh zverejniť, ale aj s termínom, kde a kedy to bude  

                                           Tomášom odprezentované a kto má záujem, nech príde) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – rád by otvoril bytovú výstavbu v obci aj z inej strany. Bytový 

dom na Vodárenskej ulici je fajn, nemá nič proti tomu, je to slnečné, pekné miesto na bývanie. Pre 

neho by však možno prioritou bolo riešenie rekonštrukcie bývalej školskej jedálne. Je to v centre 

a budova tu špatí. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – obecné zastupiteľstvo sa ešte v predošlom volebnom  

                                                                 období dohodlo, že sa na poschodí bývalej školskej jedálne  

                                                                 urobia 4 byty. S týmto projektom sa však nemôžeme  

                                                                 zapojiť so žiadosťou cez ŠFRB,  byty by išli na predaj za  

                                                                cca 1 000-1200  €/m 2 .  Toto by trvalo dlhšie, kým sa nájdu  

                                                                záujemcovia o kúpu bytov. Čo sa týka bytového domu na  

                                                                Vodárenskej ulici, treba sa na najskôr spoločne stotožniť  

                                                                s týmto návrhom.) 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – dnes je obecné zastupiteľstvo, aby sme sa rozhodli, či do 

výstavby bytového  domu na Vodárenskej ulici ideme. Je tam obecný majetok, ktorý prestal obci 

slúžiť . Táto výstavba bude zaujímať iba ľudí z Vodárenskej ulici. Je otázka, kedy sa k návrhu 

štúdie dostanú. Bude to určitým spôsobom prínosné, starosta to však musí odkomunikovať 

predovšetkým s ľuďmi z Vodárenskej ulice.  

Pokiaľ ide o dotáciu na výstavbu zo Štátneho fondu rozvoja bývania, fungovalo to spôsobom, že od 

01.01. do 28.02. sa podávali žiadosti a tie sú pokryté a schvaľované podľa poradia predloženia 

žiadosti, kým sa nevyčerpajú peniaze na to určené. Je teda čas, aby sme sa budúci rok mohli 

o dotáciu uchádzať. S návrhom sa stotožňuje. Podotýka však, že náklady sa navýšia, nakoľko sú 

tam rôzne vedenia, šachty, bude treba starú vodáreň demolovať a pod. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – je rada, že Daniel otvoril otázku školskej jedálne. 

V minulosti sa všetci uisťovali, že s tým treba urýchlene niečo robiť, je to strašiak dediny. Tomášov 

návrh bytového domu na Vodárenskej ulici sa jej páči, architektúra sa už dnes uberá týmto smerom. 
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Obáva sa, že keď sme túto bývalú školskú jedáleň takto odsunuli, ďalšie cca 3 roky sa s tým nebude 

zase nič robiť. 

(Tomáš Perďoch – je mu ľúto, že deti pri základnej škole stratili výstavbou novej bytovky  

                               priestranstvo, možno sa mohla bytovka situovať inde, pretože škola stratila  

                              dôstojné postavenie. Bývalú školskú jedáleň je možné nadstaviť, ak sa pod to  

                              podpíše statik. Ale prečo radšej nerozlíšiť verejný priestor pre ľudí za účelom  

                              spájania, budova by sa zbúrala a vzniklo by tu takéto verejné priestranstvo.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – za účelom oddychovej zóny by mohol byť priestor pod Grapami) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ –treba rozhodnúť, čo s touto  budovou bývalej 

ŠJ do budúcna a od toho sa bude odvíjať rozhodovanie. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – nevieme, ako to bude so stravou od septembra, keď bude 

prispievať štát a deti to budú mať zadarmo. Nikdy tu však nebude situácia, že sa bude rodiť veľa 

detí, proste stav je taký, aký je. 

Otázkou je nájomný byt, ktorý by mal mladým naštartovať bývanie. Výstavba bytového domu      

na Vodárenskej ulici je výhodný, bude tam 9 tzv. rodinných domov, pokryje problém bývania 

deviatim rodinám. 

Pokiaľ ide o pripomienku k bytovke pri škole, pozemok bol nevyužitý, preto sa využil na výstavbu 

bytového domu. V rámci projektu rekonštrukcie ZŠ sa vybudoval v areáli kruhový objazd, ktorý je 

z hľadiska bezpečnosti dobrý, rodič si dieťa privezie, vyloží ho, zo školy si ho naloží, nie je to        

ale miesto na státie.  

Čo sa týka bývalej školskej jedálne, budova je nevhodná, je bez základov, projektant však dokáže 

všetko dopracovať, je to na diskusiu. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – keby bolo rozhodnutie na nej, spredu by dala oplotenie 

a deti by mali vstup do školy z cesty do Čierneho, kde nie je taká hustá premávka. Kruhový objazd 

je naozaj fajn, je to dobré riešenie na vyloženie detí z auta. 

 

Tomáš Perďoch – v školskej jedálni nie sú základy, treba naozaj dobre posúdiť statiku a posúdiť to 

aj z hľadiska nákladnosti pre obec, koľko by stálo zbúranie, koľko by stále zosilnenie konštrukcie 

a iné. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – dnes dali voľný priestor všetkým myšlienkam, zhodneme 

sa však všetci na výstavbe bytového domu na Vodárenskej ulici. Budovu bývalej školskej jedálne 

nechajme ešte vyzrieť, čo tam vôbec na danom mieste chceme.  

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – navrhuje návrh bytového domu na 

Vodárenskej ulici prerokovať aj stavebnou komisiou. A okrem toho, ideme schvaľovať výstavbu 

bytového domu a ešte sme s tým neinformovali občanov z Vodárenskej ulice. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 
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A/ ž i a d a 

 

starostu obce, p. Martina Pavlíka, pokračovať v realizácii projektu bytového domu na Vodárenskej 

ulici. 

 

B/ S ch v a ľ u j e 

 

návrh štúdie výstavby bytového domu na Vodárenskej ulici so zapracovaním pripomienok 

poslancov obecného zastupiteľstva. 

 

 HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková, Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.55/2019 bolo prijaté. 

 

 

 

10.  INFORMATÍVNA SPRÁVA O STAVE OBECNEJ KRONIKY 

 

Informatívnu správu predložila terajšia obecná kronikárka, p. Marcela Krajčovicová. 

 

Prvú obecnú kroniku začal písať učiteľ Ladislav Marschalko v roku 1933. Žiaľ, originál vlastní 

rodina p. Marschalka,  pred niekoľkými desaťročiami poskytol obci syn iba nekvalitne skopírovanú 

kópiu na formáte A3. V tejto kronike sú zaznamenané udalosti vzniku obce Makov a niektoré 

štatistické údaje do roku 1939. Ďalšia obecná kronika sa začala písať až v roku 1979. Od tohto roku 

až do roku 1988 viedla kroniku p. Anna Dorociaková. Osem rokov kroniku opäť nikto nepísal. 

Funkciu kronikárky prijala v roku 1996 p. Mgr. Elena Rusňáková, ktorá ju viedla do roku 2004. 

Z tohto obdobia sú doplnené údaje za obdobie 1988-1996. Od roku 1997 sú v kronike  iba dva 

krátke zápisy z roku 2000 a jeden z roku 2002. Celkovo v obecnej kronike chýbajú faktografické 

údaje od roku 1997 až do roku 2007. Rok 2007 zapísala p. Elena Pajerová a od roku 2008 do roku 

2010 viedla obecnú kroniku p. Mária Dunajová. Pani Marcela Krajčovicová obecnú kroniku začala 

písať v roku 2012, kedy dopísala záznamy za rok 2011. 

V súčasnej dobe je dokončený rok 2017 a p. Krajčovicová zbiera podklady za rok 2018. Všetky 

roky od roku  2011 sú napísané v elektronickej i písomnej forme. Ku každému roku je priradený 

fascikel s prílohami. Kópie vytlačenej kroniky sú uložené v knižnici, kde na podnet p. 

Krajčovicovej bola umiestnená uzamykateľná skriňa na uloženie kroník, fotoalbumov, fotografií 

a príloh týkajúcich sa kroniky.  Všetky roky má kronikárka uložené aj na externom disku. Okrem 

písania kroniky dala zoskenovať starú kroniku z roku 1933, ktorú vytlačila a zviazala do krúžkovej 

väzby vo formáte A4, je tiež uložená v knižnici. Pretriedila a uložila všetky dostupné materiály 

z minulosti.  

Kroniku píše tak, že v priebehu roka zbiera podklady z roku predchádzajúceho a po zozbieraní 

triedi chronologicky a začína písať do počítača. Keď má napísané v počítači, konzultuje s p. 
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Pajerovou a potom ručne prepisuje do kroniky. V každom roku sa snaží zachytiť hlavne dôležité 

obecné, ale i celospoločenské udalosti. 

Členenie: 

Obyvateľstvo 

Samospráva obce 

Výstavba a zmeny charakteru obce 

Sociálna práca 

Obecná firma 

Školstvo, kultúra a organizácie v obci 

Osobnosti obce 

Udalosti roka podľa mesiacov 

   

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 10: 

 

p. Marcela Krajčovicová, obecná kronikárka - práca kronikárky ju baví a snaží sa zdokonaľovať  

                                                                       a sledovať aj prácu iných kronikárov.   Kronikár by sa  

                                                                       mal zúčastňovať všetkých dôležitých udalostí v obci,  

                                                                       aby mohol autenticky zaznamenať tieto udalosti.  

                                                                       Keďže  káblovú televíziu nemá, je odkázaná na  

                                                                       informácie, ktoré si zistí na internete, resp. jej ich  

                                                                       poskytne p. Pajerová. Samozrejme, že oslovuje 

                                                                       organizácie, študujem regionálnu tlač, ale veľmi by jej  

                                                                       pomohla súhrnná správa za obec. Touto cestou chce 

                                                                       poďakovať všetkým, ktorí jej vychádzajú v ústrety  

                                                                       a poskytujú jej informácie. 

                                                                      Okrem písania kroniky vykonáva i zápisy a kresby do  

                                                                      Pamätnej knihy obce.  Práca kronikára je krásna.  

                                                                      Zapísala sa aj do skupiny kronikárov, kde sú  zoskupení  

                                                                      kronikári z celého Slovenska, dokonca aj z ČR. 

                                                                      Želá si, aby kronika v našej obci nezanikla hlavne pre  

                                                                      budúce generácie, ktoré budú chcieť vedieť, čo sa  

                                                                      v minulosti  v ich obci dialo. Je to naša história.  

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – nevie, či p. Marschalko bol oficiálny obecný kronikár, je 

pravdou, že za kópiu pred mnohými rokmi zaplatil sumu 5 000 Sk.  

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – zákon o archivníctve hovorí, že dopísané kroniky by mali 

obce odovzdávať do archívu. Pri odovzdaní Národná knižnica dávala dokonca aj digitalizáciu 

kroniky. Kronika p. Marschalka by mala byť v štátnom archíve v Bytči, ak by ju jeho rodina 

nechcela odovzdať, treba ju aspoň zdigitalizovať, aby bola prístupná, stálo by to cca 1 000 €. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – skúsi sa stretnúť s príbuznými p. Marschalka) 

 

p. Marcela Krajčovicová, obecná kronikárka – podotýka, že chýbajú kartografické údaje vojnových 

a povojnových rokov. Ak bude starosta s príbuznými hovoriť, žiada, aby ich poprosil, či nemajú aj 

iné dokumenty. Navrhuje dať aj oznam pre ľudí, kto má nejaké dokumenty, kroniky, kroniky 

rôznych spolkových organizácií, aby nám sprístupnili informácie týkajúce sa našej obce. Do 

budúcna by bola vhodná aj miestnosť na výstavu týchto kroník, dokumentov, fotografií z histórie 

obce. 
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Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ -  patrilo by sa a je na mieste poďakovať našej kronikárke, p. 

Krajčovicovej, že oduševnene robí túto činnosť, ktorá má pre nás a hlavne pre budúce generácie 

veľké opodstatnenie. Chce sa informovať, či má za túto činnosť aj nejakú odmenu. 

(p. Marcela Krajčovicová – áno, prácu kronikárky vykonáva na Dohodu o pracovnej činnosti.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

 

informatívnu správu p. Marcely Krajčovicovej o stave obecnej kroniky. 

 

 HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková, Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.56/2019 bolo prijaté. 

 

 

 

11.  SCHVÁLENIE VZN OBCE MAKOV O FINANCOVANÍ ORIGINÁLNYCH  

       KOMPETENCIÍ OBCE MAKOV NA   ÚSEKU ŠKOLSTVA 

 

 

Návrh VZN predložila Mgr. Iveta Chromíková, zamestnankyňa obce na úseku školstva. 

 

Návrh predkladaného VZN o financovaní originálnych kompetencií Obce Makov na úseku školstva 

je predložený na prerokovanie obecnému v zmysle § 6, ods. 12 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

Účelom tohto všeobecne záväzného nariadenia je určiť výšku a spôsob použitia dotácie                

na mzdy a prevádzku elokovaného pracoviska – triedy predprimárneho vzdelávania (materská 

škola), školského klubu detí, centra voľného času a výdajnú školskú jedáleň. 

 

V súlade s § 6, ods. 12, písm. c) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve, obec je povinná v rámci svojich originálnych kompetencií určiť vo VZN: 

- podrobnosti financovania základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl 

a školských zariadení, 
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- výšku finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základných umeleckých škôl, 

materských škôl a školských zariadení, 

- lehotu na predloženie údajov potrebných na financovanie základných umeleckých škôl, 

jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení, 

- deň v mesiaci, v ktorom územná samospráva poskytne finančné prostriedky školám 

a školským zariadeniam. 

 

Obec ako zriaďovateľ upravuje výšku dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka v zriaďovateľskej 

pôsobnosti podľa nariadenia vlády č. 668/2004 Z. z. o rozdeľovaní výnosu z dane z príjmov 

územnej samospráve. Podľa tohto výnosu je každoročne stanovený jednotkový koeficient na 

financovanie originálnych  kompetencií. Pre rok 2019 bol stanovený jednotkový koeficient vo 

výške 93,78  na žiaka. 

Forma financovania školského klubu detí sa menila novelou č. 359/2017 nariadenia vlády č. 

668/2004 Z. z.  Od 01.01.2018 sa finančné prostriedky poskytujú na žiaka ŠKD prepočítané 

koeficientom 6. Do 31. 12. 2017 sa poskytovali finančné prostriedky na všetkých žiakov ZŠ 

prepočítané koeficientom 1,6. 

 

Navrhovaná výška dotácie v predkladanom VZN je vypočítaná nasledovne: 

1) Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku pre materskú školu sa určí ako súčin počtu detí     

v materskej škole, ktorý škola vykázala k 15. septembru predchádzajúceho  kalendárneho     

roka a výšky dotácie na mzdy a prevádzku (podľa hodnoty jednotkového koeficientu 93,78 

a koeficientu 27,3 z prílohy č. 3 nariadenia vlády SR č. 668/2004 Z. z.)  určenej v prílohe č. 1 

tohto VZN............44 x 27,3 x 93,78  = 112 649 € 

2) Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku pre školský klub detí sa určí ako súčin počtu žiakov 

v školskom klube detí z nultého až piateho ročníka základnej školy, ktorý základná škola 

vykázala k 15. septembru predchádzajúceho kalendárneho roka a výšky dotácie     na mzdy 

a prevádzku (podľa hodnoty jednotkového koeficientu 93,78 a koeficientu 6,0 z prílohy č. 3 

nariadenia vlády SR č. 668/2004 Z. z.) určenej v prílohe č. 1 tohto VZN....... 

58 x 6 x 93,78   = 32 636 €  

3) Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku pre centrum voľného času sa určí ako súčin počtu 

detí od 5 rokov veku do dovŕšenia 15 rokov veku s trvalým pobytom  na území obce podľa 

stavu k 1. januáru kalendárneho roka, v ktorom sa zisťovanie uskutočňuje a výšky dotácie na 

mzdy a prevádzku (podľa hodnoty jednotkového  koeficientu 93,78  a koeficientu 1,1 z prílohy 

č. 3 nariadenia vlády SR č. 668/2004 Z. z.)  určenej v prílohe č. 1 tohto VZN...... 

145 x 1,1 x 93,78   = 14 958 € 

4) Ročná výška dotácie na mzdy a prevádzku pre výdajnú školskú jedáleň  sa stanovuje ako 

súčin počtu žiakov základnej školy, ktorý základná škola vykázala k 15. septembru 

predchádzajúceho kalendárneho roka a výšky dotácie na mzdy a prevádzku (podľa hodnoty 

jednotkového koeficientu 93,78  a koeficientu 1,8 z prílohy č. 3 nariadenia vlády SR č. 

668/2004 Z. z.) určenej v prílohe č. 1 tohto VZN............. 177 x 1,8 x 93,78   = 29 878 € 

 

Ročná výška dotácie sa delí pre Základnú školu s materskou školou v Makove, kde sa strava 

vydáva a Zariadenie pre seniorov v Makove, kde sa strava pripravuje. 

- Pre príjemcu Základná škola s materskou školou sa ročná výška dotácie stanovuje      na 

prevádzku pre výdajnú školskú jedáleň na základe skutočných výdavkov predchádzajúceho 

roka na tovary a služby v budove Elokované pracovisko - triedy predprimárneho 

vzdelávania, Makov 146, 023 56  Makov.  

- Pre príjemcu Zariadenie pre seniorov Makov, Makov 62, 023 56  Makov sa ročná výška 

dotácie stanovuje na mzdy a prevádzku pre výdajnú školskú jedáleň.  
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Obec Makov, okrem príjmu, ktorý dostáva z podielových daní pre materskú školu a školské 

zariadenia, a ktorý takto rozdeľuje základnej škole s materskou školou, v plnom rozsahu, dáva 

naviac ZŠ s MŠ všetky príjmy, ktoré tieto organizácie vyberajú. Tieto vlastné príjmy sú schválené 

v návrhu VZN, a to vlastné príjmy Elokovaného pracoviska-triedy predprimárneho vzdelávania 

(MŠ) a školských zariadení (VŠJ, ŠKD, CVČ), ktoré uvedené zariadenia stanovili v návrhu 

rozpočtu pre rok 2019. U Elokovaného pracoviska -MŠ ide o vyberané poplatky za dieťa v MŠ, 

poplatky za prenájom priestorov v budove MŠ, u ZŠ s MŠ Makov,  ide o poplatky v ŠKD, CVČ.  

 

Návrh VZN bol zverejnený na webovej stránke a úradnej tabuli Obce Makov dňa 31.01.2019 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 11: 

 

Mgr. Iveta Chromíková, úsek školstva -  pri výdajnej školskej jedálni dochádza k prerozdeleniu 

dotácie. Suma 21 878 € ide do rozpočtu zariadenia pre seniorov a suma 8 000 € ide do rozpočtu ZŠ 

s MŠ. Je to z dôvodu potreby rozšírenia výdajnej školskej jedálne v budove MŠ, nakoľko sa od 

septembra 2019 predpokladá navýšenie stravníkov, keďže bude štát na žiakov prispievať a stravné 

bude takpovediac zadarmo. Bude treba zakúpiť stoly, stoličky a iné zariadenia do výdajnej školskej 

jedálne. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – ako ide ZŠ s MŠ riešiť od budúceho školského 

roka stravu žiakov zadarmo? 

(Mgr. Milan Petrovič, riaditeľ ZŠ s MŠ – dnes ešte nikto nevie, akým spôsobom to bude fungovať,  

                                                                   ako sa to bude realizovať, budú k tomu školenia.  

                                                                   Jednoznačne však musia priestory na vydávanie jedál  

                                                                   rozšíriť.)  

 

Mgr. Jana Petrovičová, poslankyňa OZ – horšie bude, ak rodičia detí nebudú pri odhlasovaní 

dieťaťa zo stravy zodpovední, aby zbytočne neostávalo jedlo. Všetko však ukáže prax, dnes je 

ťažko o tom polemizovať. Každopádne sa žiaci budú musieť pri obedoch striedať, budú chodiť jesť 

po 4., po 5. a po 6. vyučovacej hodine, čiže na etapy v rámci rozvrhu od 11.30 hod do 13.30 hod. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – na margo tohto mala sociologička dva postoje, a to také, 

že zo sociálneho hľadiska je to dobré, že obedy budú zadarmo, pôjde však o absolútne 

znehodnotenie hodnoty jedla v očiach detí. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – musíme sa vysporiadať s politickou objednávkou a po roku 

uvidíme, čo to prinesie a čo to bude obnášať pre školu, pre zriaďovateľa, pre obecné zastupiteľstvo. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – vedenie školy by malo apelovať na rodičov, aby dávali menšie 

vreckové, aby vôbec deti tie obedy jedli. 

(Mgr. Janka Petrovičová – toto je veľký problém, že deti dostávajú vreckové, oni si totiž kúpia  

                                           chipsy a colu a potom obedy nezjedia. Na toto však apelujú na každom  

                                           rodičovskom združení.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – nevie, či je to možné, ale navrhoval by zakázať nosiť si do  

                                          školy  tieto nezdravé potraviny.) 

(Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – v zahraničí sú to bežné veci, že je to zakázané, mohol by to  

                                          riešiť školský poriadok.) 

 

 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 
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Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A) p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzné nariadenie Obce Makov č.1/2019 o financovaní originálnych 

kompetencií Obce Makov na úseku školstva. 

 

  

B) s a   u z n i e s l o 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 1/2019 o financovaní originálnych kompetencií 

Obce Makov na úseku školstva. 

 
C) r u š í 

 

dňom 27.02. 2019 VZN Obce Makov č. 1/2018 o financovaní originálnych kompetencií Obce 

Makov na úseku školstva. 

 

 

 HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková, Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.57/2019 bolo prijaté. 

 

 

12.  SCHVÁLENIE VZN OBCE MAKOV O MESAČNÝCH PRÍSPEVKOCH NA  

       ČIASTOČNÚ ÚHRADU NÁKLADOV NA VÝCHOVU A VZDELÁVANIE ZS S MŠ  

       MAKOV 

 

Vedúca správy vnútornej prevádzky v ZPS Makov, p. Alena Suranová predložila návrh na zvýšenie 

finančného pásma pri poskytovaní jedla. 

 

Obec Makov, Zariadenie pre seniorov na základe Zmluvy o poskytovaní stravy zo dňa 21.08.2014 

zabezpečuje výrobu a výdaj jedál i nápojov pre deti, žiakov a zamestnancov Základnej s MŠ, v čase 

ich pobytu v škole. 
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Z dôvodu postupného zvyšovania cien potravín a médií, je nemožné udržať kvalitu prípravy jedla 

a jeho pestrosť v súlade s ustanoveniami vyhlášky č. 330/2009 Z. z. Ministerstva školstva SR. 

 

Osobným prieskumom p. Suranová zistila, že okolité školské jedálne sú už dlhé roky v 3. 

finančnom pásme a prechádzajú do 4. finančného pásma ( 3. finančné pásmo – Vysoká nad 

Kysucou, Turzovka, Podvysoká, Raková,  4. finančné pásmo – Staškov, Krásno nad Kysucou, 

Nová Bystrica, Oščadnica ).   

       

 

Finančné pásma: 

 

Finančné pásmo 2 
Stravníci Typ jedla Výška príspevku 

na nákup potravín 

/€ 

Výška príspevku 

na réžiu / € 

Spolu € 

Základná škola 

Žiak 1.-4. roč. obed 0,95 0,10 1,05 

Žiak 1.-4.roč./ 

hmotná núdza 

obed 0 0,10 0,10 

Žiak 5.-9.roč. obed 1,01 0,10 1,11 

Žiak 5.-9.roč./ 

hmotná núdza 

obed 0,01 0,10 0,11 

Materská škola 

Dieťa desiata 0,26 0 0,26 

Dieťa/hmotná 

núdza 

desiata 0 0 0 

Dieťa obed 0,64 0,10 0,74 

Dieťa/hmotná 

núdza  

obed 0 0,10 0,10 

Dieťa olovrant 0,22 0 0,22 

Dieťa/hmotná 

núdza 

olovrant 0 0 0 

Cena  jedla celkom v € 1,22 
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Porovnávacia tabuľka : finančné pásmo 2. a finančné pásmo 4. 

 

Základná škola 
Stravníci Typ jedla Cena jedla 2. 

pásmo v € 

Cena jedla 4. 

pásmo v € 

Navýšenie 

jedného jedla 

Žiak 1.-4. roč. obed 1,05 1,19 0,14 

Žiak 1.-4.roč./ hmotná 

núdza 

obed 0,10 0,10 0 

Žiak 5.-9.roč. obed 1,11 1,26 0,15 

Žiak 5.-9.roč./ hmotná 

núdza 

obed 0,11 0,11 0 

Materská škola  

Dieťa desiata 0,26 0,30 0,04 

Dieťa/hmotná núdza desiata 0 0 0 

Dieťa obed 0,74 0,82 0,08 

Dieťa/hmotná núdza  obed 0,10 0,10 0 

Dieťa olovrant 0,22 0,25 0,03 

Dieťa/hmotná núdza olovrant 0 0 0 

Cena jedla celkom v €  1,22 1,37 0,15 

 

    

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 12:  

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – na začiatku sa pozeral, že prečo prechádzať z 2. pásma hneď do 

4. pásma. Prepočítal si to však a zistil, že pre žiakov I. – IV. ročníka pôjde o nárast o 2,80 € 

Stravníci typ jedla 

výška príspevku na 

nákup potravín                        

výška príspevku na 

réžiu € spolu €

žiak 1.-4.roč obed 1,09 0,1 1,19

žiak 1.-4.roč / hmotná núdza obed 0 0,1 0,1

žiak 5.-9. roč obed 1,16 0,1 1,26

žiak 5.-9. roč/ hmotná núdza obed 0 0,1 0,1

dieťa desiata 0,3 0 0,3

dieťa/hmotná núdza desiata 0 0 0

dieťa obed 0,72 0,1 0,82

dieťa/ hmotná núdza obed 0 0,1 0,1

dieťa olovrant 0,25 0 0,25

dieťa/ hmotná núdza olovrant 0 0 0

Materská škola 

Finančné pásmo 4 

Základná škola 
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mesačne, pre žiakov V. – IX. ročníka + deti MŠ pôjde o nárast o 3 € mesačne. Nejde o radikálny 

nárast, aby to priveľmi nezasahovalo do rozpočtu rodičov, je to asi namieste tento prechod do 4. 

pásma. 

Ďalej sú tam uvádzaní cudzí stravníci. Koľko ľudí využíva túto službu poskytovania stravy? 

 (p. Alena Suranová – momentálne rozvážajú 11 – im stravníkom + 4 si berú obedy osobne) 

 

V čl. 6, bod 4 je uvedené, že v prípade opakovaného neuhradenia príspevkov, môže byť dochádzka 

dieťaťa do materskej školy ukončená. Vyskytujú sa aj takéto prípady? 

(Mgr. Milan Petrovič, riaditeľ ZŠ s MŠ – nevie o takých prípadoch) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – na doplnenie k tomuto návrhu konštatuje, že táto suma 

bude platiť iba do septembra, resp. si rodič zaplatí iba rozdiel. 

 

Mgr. Milan Petrovič, riaditeľ ZŠ s MŠ – vo VZN, kde sa spomína dotácia 1,20 € na žiaka, sú 

spomenuté iba deti posledného ročníka MŠ, od septembra 2019 tam budú ale zarátaní všetci žiaci 

ZŠ, treba do čl. 4, bod 3 doplniť vetu, že od 01.09.2019 sa bude bod vzťahovať na všetky deti ZŠ. 

Zároveň informuje aj o ďalšej zmene, ktorú do VZN doplnili, a to, že príspevok za CVČ sa bude 

uhrádzať 1 – krát za celý školský rok, t. j. 10 €/1 krúžok u účtovníčky ZŠ s MŠ súčasne 

s príspevkom za stravu za mesiac október. 

 

  

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

A)  p r e r o k o v a l o 

 

návrh Všeobecne záväzné nariadenie Obce Makov č.2/2019 o mesačných príspevkoch na čiastočnú 

úhradu nákladov na výchovu a vzdelávanie ZŠ s MŠ Makov. 

  

B)  s ch v a ľ u j e 

 

zmenu 2. finančného pásma na 4. finančné pásmo nákladov na nákup potravín na jedno jedlo podľa 

vekových kategórií stravníkov a príspevok zákonného zástupcu dieťaťa a žiaka vo výške nákladov 

na nákup potravín. 

 

C)  s a   u z n i e s l o 

 

na Všeobecne záväznom nariadení Obce Makov č. 2/2019 o mesačných príspevkoch na čiastočnú 

úhradu nákladov na výchovu a vzdelávanie ZŠ s MŠ Makov. 

  

D)  r u š í 

 

dňom 27.02. 2019 VZN Obce Makov č. 5/2017 o mesačných príspevkoch na čiastočnú úhradu 

nákladov na výchovu a vzdelávanie ZŠ s MŠ Makov. 
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 HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková, Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.58/2019 bolo prijaté. 

 

 

13.  SCHVÁLENIE VZN OBCE MAKOV, KTORÝM SA URČUJÚ PODMIENKY NÁJMU  

       A PODNÁJMU NEBYTOVÝCH PRIESTOROV V OBCI MAKOV 

 

Písomný návrh VZN predložil p. Martin Pavlík, starosta obce. 

 

Posledná úprava tohto VZN bola v roku 2008. Po dôkladnom zistení skutočnosti reálnych nákladov 

zistili, že sme výrazne dotovali isté akcie v dome kultúry, preto navrhli túto úpravu. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 13: 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – navrhuje bod stiahnuť z technických aj vecných dôvodov. 

Uvedený návrh VZN bol zaslaný bez dôvodovej správy, nevie, kto návrh VZN vypracoval, komu sa 

môžu predložiť pripomienky. Je tam dosť zásadných chýb, aby sa pristúpilo k schvaľovaniu. Nevie, 

či VZN kopírovali, ale oproti predošlému VZN odtiaľ vypadli niektoré paragrafy, napr. tam nie je 

uvedené, že si môže sálu prenajať občan Makova, napr. pri svadbe alebo spolky po 16 hod budú 

koľko platiť? Toto VZN je chaotické, treba ho najskôr dopracovať. 

Pokiaľ ide o sumy, ide o veľký skok. Niektoré sumy sú zohľadniteľné, ale za prenájom sály pri 

svadbe chcú 350 €, veď napr. v Sobášnom paláci v Bytči sa platí nájom 150 €, vo Vysokej nad 

Kysucou v lete 60 €, v zime 120 €, v Čadci 110 €. Takisto by rozlíšila diskotéky, zábavy, kde je 

príjem z akcie a svadby alebo stretávky zo školy alebo stužkové, kde príjem nie je.  

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – s účtovníčkou to prerátali a zistili, že náklady na 1 akciu v dome 

kultúry sú vo výške 220 €. Ak by mal niekto svadbu, nechcú od mladomanželov nájom, ale od toho, 

kto si bude prenajímať kuchyňu a ponúkať svadobčanom stravu.  

(Mgr. Marta Sláviková – ale to z VZN nevyplýva. Súhlasí so zvýšením nájmu, ale nie nereálne.) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – to znamená, že neprenajmeme sálu mladomanželskému 

páru, ale firme, ktorá im zabezpečí jedlo a od nej si zinkasujeme sumu za nájom. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – na ihrisku máme bufet a v dome kultúry kuchyňu, musíme 

rozhodnúť, ako to budeme zabezpečovať, navrhujú cez firmu VODOHOSPODÁR MAKOV s.r.o. 
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Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – je to riadne chaoticky vypracované VZN. Tieto 

navrhované nájmy sú už zrejme myslené po rekonštrukcii domu kultúry, inak je to veľmi vysoká 

suma. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – naposledy bolo toto VZN o nájme a podnájme nebytových 

priestorov upravované v roku 2008, to je v poriadku. Len práve v tej chýbajúcej dôvodovej správe 

malo byť všetko toto zdôvodnené, vyčíslené reálne náklady, porovnania, podložené veci, ako 

k týmto navrhovaným sumám dospeli. 

Takisto navrhuje rozlíšiť krátkodobé a dlhodobé prenájmy a letnú a zimnú sezónu prenájmu. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – prečo to teraz riešime, keď ešte nie je 

prerobená kuchyňa? 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – aby sme zastavili dotovanie subjektov, ktorí si  

                                                                   prenajímajú dom kultúry za smiešne sumy) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – nechcú investovať do kuchyne, chcú stravu zabezpečovať cez  

                                                      cattaring) 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – môže to byť pekná myšlienka, mať príjem do obce, len aby sme 

týmto navýšením neodplašili ľudí, ktorí by mali záujem prenajať si priestory v dome kultúry. Aby 

nás to nedobehlo v negatívnom zmysle. Veď napr. pri stužkových si robia študenti prieskum, kde je 

najlacnejšie, aby ich to nevyšlo draho. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – sumu nebudú pýtať od študentov, ale od cateringovej firmy, ktorá  

                                                      im zabezpečí jedlo) 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – vývoj tohto VZN vyplýva z reálneho života. Máme veľký dom 

kultúry, isté podmienky musia byť. Predošlé VZN sa odrážalo o realitu v tom čase. 

VZN by malo riešiť krátkodobé prenájmy a starosta obce by nemal za prenájmy doplácať. Do domu 

kultúry sa v minulosti kvôli úhradám za energie pri nájomcoch namontovali podružné merače. 

Starosta potrebuje určiť reálne náklady, to znamená ekonomicky oprávnené náklady. Cateringová 

služba cez VODOHOSPODÁR MAKOV s.r.o. je dobrá myšlienka, tiež ale musí spĺňať nejaké 

predpoklady. V budove obecného úradu sa dnes dá regulovať plyn, v dome kultúry sa to však nedá. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – podotýka, že len za ples, ktorý bol v dome kultúry, sa vyšplhali  

                                                      náklady za elektriku na sumu 108 € + náklady na uhlie, kuriča,  

                                                      upratovanie a iné) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – evidentne dnes VZN neprijmeme. Keď sa však bude 

upravovať, odporúča oslobodiť od poplatkov akcie, ktoré sa budú konať v prospech Obce Makov. 

V čl. VII, bod d) je uvedený prenájom iba do 16 hod. 

V minulosti, keď sa dom kultúry otvoril, robili tu turzovskí futbalisti diskotéky, platili nájom. Ak 

bola akcia z obce, nájom bol iný, toto tu v návrhu nevidí. Napr. FS Makovanka robí Fašiangové 

zábavy alebo hocikto z obce, keď sa podujme a bude chcieť usporiadať nejakú akciu, aký nájom 

bude platiť? Nie je to vo VZN. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – ak bude niekto usporadúvať nejakú akciu z obce, platiť nebude,  

                                                      bude to v spolupráci s Obcou Makov) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – ak si prenájme niekto kuchyňu v dome kultúry, máme 

povolenie od hygieny? 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – my máme dom kultúry a prenajímame priestory a tento  

                                                               priestor, aby sme ho mohli propagovať, môžeme zastrešiť  

                                                               iba obecnou firmou a tým prinesiem do rozpočtu obce  

                                                               minimálne sumu 350 €. Teraz tu bola napr. skupina  
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                                                               FRAGILE, resp. budú tu chcieť prísť iné umelecké  

                                                               zoskupenia. Ak budú chcieť vystúpenia realizovať vo  

                                                               vlastnej réžii, dobre by bolo dať do VZN, že napr. 10 % - 15  

                                                               % zo zisku odvedú obci.) 

(Ing. Marián Masnica – tých 350 €, ktoré by zaplatili umelecké telesá, by bolo 1,15 € do sedačky) 

(Mgr. Janka Petrovičová – nemôžeme brať takú istú sumu za 2 hodiny vystúpenia a celonočnú  

                                                               zábavu, s tým nesúhlasí) 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – dáva do pozornosti, že pri každej akcii v dome kultúry 

by mal byť prítomný zamestnanec obce, nejaký zodpovedný pracovník, ktorý by bol k dispozícii 

v prípade potreby. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – súhlasí s určitým navýšením, sú tam relevalentné náklady pri 

prenájme, tie nás nepustia, nesúhlasí  však s radikálnym navýšením. Teraz navrhnuté sumy treba 

ponížiť, aby to bolo aj v záujme obyvateľov našej obce, aby to nebolo vysoké a neodrádzali sme 

tým záujemcov o prenájom. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – nie sú to veľké peniaze, nemôžeme dotovať cudzie akcie  

                                                                  a aby obec dávala všetko zadarmo.) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – zvyšuje sa nájom aj horným kanceláriám a je 

to podložené výpočtom? 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – áno, sumu stanovili podľa prenájmu bytov, t. j. 35 €/1 m2,  

                                                                  chcú zjednotiť cenu rovnakú s bytmi) 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – nový systém s prenájmom domu kultúry tu už nebude, musel 

by tu prísť niekto a zobrať si to do prenájmu na cca 20 rokov, preto myšlienka manažovať to je 

dobrá. Do budúcna chce ale nasmerovať, aby kuchyňa spĺňala podmienky štandardnej výdajne. 

Vieme všetci, že stav je tam nevyhovujúci. V minulosti síce platili pri akcii 80 € nájom, ale platili 

ešte poplatky za elektriku, odpad a suma bola oveľa vyššia. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – rozhodli sa preto tak, aby sme tu v obci mali určitú kvalitu, 

aby služby boli riadne zabezpečené. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – máme tu aj elokované pracovisko ZUŠ 

a takisto každoročne usporadúvame v dome kultúry koncert. Treba vo VZN na to myslieť , aby aj 

oni boli od poplatkov oslobodení. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce sťahuje návrh VZN, ktorým sa určujú podmienky nájmu 

a podnájmu nebytových priestorov v obci Makov z rokovania a bude predložené na ďalšom 

rokovaní OZ. 

 

Po prerokovaní nebolo prijaté žiadne uznesenie. 
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14. SPRÁVA O KONTROLNEJ ČINNOSTI HLAVNEJ KONTROLÓRKY OBCE MAKOV  

      ZA ROK 2018 

 

Písomnú správu o kontrolnej činnosti za rok 2018 predložila p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka 

obce. 

 

V zmysle § 18 f ods. 1 písm. e/  zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov hlavná kontrolórka 

obce predkladá správu o kontrolnej činnosti obecnému zastupiteľstvu najmenej raz ročne, a to do 60 

dní po uplynutí kalendárneho roka. 

Správa vyhodnocuje odpočet a  plnenie úloh hlavnou kontrolórkou na základe plánov kontrolnej 

činnosti, ktoré boli schválené uzneseniami Obecného zastupiteľstva v Makove. 

O výstupoch z jednotlivých kontrolných akcií boli poslanci obecného zastupiteľstva informovaní 

priebežne formou informatívnych správ o výsledkoch kontrol. 

Podkladom pre spracovanie správy o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2018 

sú informatívne správy o kontrolnej činnosti  za rok 2018. 
Správa bola zverejnená na úradnej tabuli od 7.2.2019 do 25.2.2019. 
 

S P R Á V A o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Makov za rok 2018:                                      
Kontrolný proces je neoddeliteľnou súčasťou štruktúry riadenia samosprávy Obce Makov a jej 

hospodárenia s verejnými prostriedkami, kde plní  funkciu spätnej väzby. Účinná a cieľavedome 

uplatňovaná kontrola prispieva k neustálemu skvalitňovaniu riadiaceho procesu samosprávy. 

Kontrolná činnosť v roku 2018 bola vykonaná na základe : 

• Plánu kontrolnej činnosti na prvý polrok 2018, ktorý bol schválený uznesením č.80/2017 na 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Makove dňa 6.12.2017. 

• Plánu kontrolnej činnosti na druhý polrok 2018, ktorý bol schválený uznesením č 44/2018 

na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Makove dňa 20.6.2018 

Hlavnou úlohou kontrolnej činnosti za rok 2018 bolo sledovanie a kontrolovanie dodržiavania 

všeobecno-záväzných predpisov pri hospodárení s verejnými  prostriedkami Obce Makov  a ňou 

zriadených organizácií, dodržiavanie hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti pri hospodárení 

s finančnými prostriedkami a zvereným majetkom obce, v súlade so zákonom č. 138//1991 Z .z. 

o hospodárení s majetkom obce a novely k zákonu č. 258/2009 Z. z.  Kontrolovať dostupnosť, 

správnosť a úplnosť informácií o vykonávaných finančných operáciách a ich súlad s platnými 

zákonmi o rozpočtových pravidlách č. 523/2004 Z .z. a č. 583/2004 Z. z. zákona o účtovníctve č. 

431/2002 Z. z. zákona o dani z príjmov č. 595/2003 Z .z. a internými  smernicami upravujúcim 

finančnú a platobnú disciplínu. 

Hlavná kontrolórka obce, v rámci vykonaných následných finančných  kontrol na obecnom úrade 

a ním riadených organizácií, kontrolovala doklady týkajúce sa prvotnej evidencie a účtovnej 

evidencie, hlavných kníh v účtovníctve  zamerala sa na kontrolu plnenia schváleného rozpočtu, 

kontrolu dodržiavania rozpočtových pravidiel u Obce Makov, na kontrolu vyúčtovania dotácií 

poskytnutých z rozpočtu obce Makov, na vykazovanie, vyúčtovanie a evidenciu pohonných hmôt 

motorových vozidiel obce Makov, na kontrolu plnenia uznesení obecného zastupiteľstva za rok 

2017,  na kontrolu procesu inventarizácie majetku, na kontrolu prijatých opatrení na nápravu 

zistených nedostatkov pri kontrolách, na kontrolu zákonnosti pri vydávaní Všeobecne záväzných 

nariadení vo obci Makov v zmysle zákona NR SR č. 369/1990 o obecnom zriadení, na kontrolu 

dodržiavania všeobecne právnych predpisov v oblasti stravovania a kvality podávaných jedál 

pripravovaných v školskej kuchyni, kontrolu dodržiavania zákona 138/1990 Zb. o majetku obcí pri 

prenájme bytov vo vlastníctve obce Makov a kontrolu poskytovania zálohových platieb v rámci 

bežných a kapitálových výdavkov.  
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Pre skvalitnenie vnútornej kontrolnej činnosti som sa počas roka zúčastňovala konferencií a školení 

týkajúcich sa finančnej kontroly v samospráve, spolupracovala so Združením hlavných kontrolórov, 

využívala novo publikovanú literatúru o finančnej kontrole podľa nového zákona č. 357/2015 Z. z. 

Dvakrát ročne som vypracovala plán kontrolnej činnosti podľa ktorého bola kontrola vykonávaná. 

Výkon kontrolnej činnosti 

Hlavná kontrolórka vykonáva kontrolu  z hľadiska dodržiavania zákonných ustanovení so 

zameraním sa predovšetkým na dodržiavanie hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti pri 

nakladaní s majetkom obce a obci zvereným majetkom štátu. Plní pri tom úlohy stanovené v § 18 f 

zákona č. 369/1990 Z z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Výkon kontroly vychádza z princípov nezávislosti, objektívnosti, odbornosti, nestrannosti 

a aktuálnosti a je realizovaný podľa metodiky uvedenej v zákone č. 502/2001 Z .z. o finančnej 

kontrole a vnútornom audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov. 

V procese samosprávneho riadenia obce sú kontroly zameriavané najmä na účtovníctvo, štatistické 

výkazníctvo, operatívnu evidenciu, rozbory hospodárskej činnosti, analýzy rozpočtového procesu, 

verejné obstarávanie, interné predpisy, ich dodržiavanie a súlad s platnými všeobecne záväznými 

právnymi predpismi. 

Kontrolnej  činnosti podľa zákona podliehajú obecný úrad, rozpočtové a príspevkové organizácie 

zriadené obcou, právnické osoby, v ktorých má obec majetkovú účasť a iné osoby, ktoré nakladajú 

s majetkom obce, alebo ktorým bol majetok obce prenechaný do užívania, a to v rozsahu 

dotýkajúcom sa tohto majetku, osoby ktorým boli poskytnuté z rozpočtu obce účelové dotácie alebo 

návratné finančné výpomoci, či nenávratné finančné výpomoci podľa osobitného predpisu 

v rozsahu nakladania s týmito prostriedkami. 

 

Prehľad o vykonaných kontrolách v roku 2018 

 
P.č. Názov kontroly Kontrolovaný 

subjekt 

Počet 

kontrol. 

zistení 

Počet opatrení 

prijaté/splnené 

1. Kontrola vykazovania, vyúčtovania 

a vedenie evidencie o spotrebe 

pohonných hmôt motorových vozidiel 

obce Makov 

 

 

Obec Makov 

 

5 

 

 

5/5 

 

2. Kontrola dotácií poskytnutých 

z rozpočtu obce Makov za rok 2017 

organizaciam zriadeným a pôsobiacim 

na území obce. Súlad uzatvorených 

zmlúv s týmito organizáciami  so 

Všeobecne záväzným nariadením obce 

Makov a poskytnutí dotácií za rok 2017 

 

Obec Makov 

 

3 

 

3/ 3 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného 

zastupiteľstva za rok 2017 

 

Obec Makov 

 

2  

 

2/2 

4. Kontrola správnosti vedenia a kontrola 

stavu pohľadávok za nájomné byty, 

spôsob vymáhania pohľadávok. 

Kontrola dokladov v spisoch ich súlad 

s osobitnými predpismi a vnútornými 

aktami riadenia s dôrazom na 

dodržiavanie platných ustanovení Za 

rok 2017 

 

Obec Makov 

 

4 

 

4/4 

5. Kontrola zákonnosti pri vydávaní 

Všeobecne záväzných nariadení v obci 

Makov v zmysle zákona NR SR 

 

Obec Makov 

 

1 

 

1/1 
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č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení za 

rok 2017 

6. Kontrola  dodržiavania všeobecne 

právnych predpisov v oblasti 

stravovania a kvality podávaných jedál 

pripravovaných v kuchyni v zariadení 

pre seniorov, ktorá zabezpečuje aj 

školské stravovanie 

 

Kuchyňa 

v Zariadení pre 

seniorov č.62 

 

7 

 

7/7 

7. Vypracovanie správy o výsledkoch 

hlavnej kontrolórky obce za mesiac 

február, marec, apríl, máj, jún  2018 

 

Obec Makov 

 

0 

 

0/0 

8. Odborné stanovisko hlavnej 

kontrolórky k návrhu záverečného účtu 

obce Makov za rok 2017 

 

Obec Makov 

 

0 

 

0/0 

 

9. Vypracovanie návrhu plánu kontrolnej 

činnosti hlavnej kontrolórky obce 

Makov na II. Polrok 2018  

 

Obec Makov 

 

0 

 

 

0/0 

10. Správa o výsledkoch hlavnej 

kontrolórky obce Makov za mesiac júl, 

august, september 2018 

Obec Makov 0 0/0 

11. Správa o výsledkoch hlavnej 

kontrolórky obce Makov za mesiac 

november, december 2018 

Obec Makov 0 0/0 

 

Vedúcim zamestnancom kontrolovaných subjektov bola ukladaná zákonná povinnosť – na základe 

opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov zistených následnou finančnou kontrolou a príčin ich 

vzniku predkladať hlavnej kontrolórke obce Makov písomnú informáciu o ich splnení 

v stanovených termínoch. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 14: 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – v prehľade sú uvedené počty kontrolných zistení. O čo ide? 

(p. Elena Trebulová, hlavná kontrolórka obce – správa o kontrolnej činnosti má alebo nemá  

                                                          kontrolné zistenia, ak sú pri kontrole zistené nejaké  

                                                          pochybenia, správa je ukončená kontrolným zistením a je daný  

                                                          termín splnenia daného opatrenia.) 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

 

správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Makov za rok 2018. 
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 HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková, Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č.59/2019 bolo prijaté. 

 

 

15.  SPRÁVA O KONTROLNEJ ČINNOSTI HLAVNEJ KONTROLÓRKY OBCE MAKOV     

       ZA JANUÁR 2019 

 

Hlavná kontrolórka obce, p. Elena Trebulová, vykonala v mesiaci január 2019 podľa plánu 

kontrolnej činnosti I. polrok 2019. 

Kontrola bola zameraná na uzatvorené zmluvy pri predaji nehnuteľnosti, na správnosť postupu obce 

pri predaji nehnuteľnosti v zmysle zákona č. 138 / 1991 o majetku obcí. 

 

Postup obce pri prevode vlastníctva:                                                                                                                                                                                              

a/ Zverejnenie zámeru predať majetok obce z dôvodov hodných osobitného zreteľa podľa § 9a ods.  

    8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. najmenej na 15 dní pred schvaľovaním predaja na úradnej  

    tabuli a na internetovej stránke obce 

b/ Schválenie prevodu obecným zastupiteľstvom najskôr šestnásty deň od zverejnenia zámeru  

    predať majetok obce z dôvodov osobitného zreteľa, cena určená tak, aby nebolo vytknuté,  

     nehospodárne nakladanie s majetkom obce, nie je povinnosť vypracovať znalecký posudok 

c/ Uzavretie kúpnej zmluvy – vyhotovené v zmysle Občianskeho zákonníka č. 40/1964 Zb.  

    uzatvorená podľa ust. § 558 Občianskeho zákonníka, s povinnosťou úhrady nákladov spojených  

    s vyhotovením kúpnej zmluvy zo strany kupujúceho 

d/ Zverejnenie kúpnej zmluvy na webovej stránke obce  - podľa Zákona o slobodnom prístupe  

     k informáciám č. 211/2000 Z. z. majú všetky obce, povinnosť zverejňovať zmluvy, na svojich  

     webových sídlach, povinné je zverejňovanie len tých zmlúv, ktoré sa týkajú verejných  

     prostriedkov, majetku obce 

e/ Návrh na povolenie vkladu vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností, za podmienok  

    s povinnosťou úhrady nákladov spojených s vypracovaním geometrického plánu, s povinnosťou  

    úhrady nákladov spojených s vkladom vlastníckeho práva v prospech kupujúceho do katastra  

    nehnuteľností 

f/ Rozhodnutie Okresného úradu    Čadca, katastrálny odbor, podľa ustanovenia § 31 ods. 3  

    katastrálneho zákona povoľuje vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností 

 

1/ Predaj majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa schválený uznesením č. 65/2017 zo    

    dňa 6.12.2017  

Kúpna zmluva uzatvorená dňa 29.12.2017, kupujúci Vladimír Hazucha a Katarína Hazuchová, 

bytom Makov Čierne č.211. Žiadosť bola doručená 6.11.2017. Zámer previesť majetok obce 

z dôvodu osobitného zreteľa zverejnený Obcou Makov 21.11.2017. Predaj pozemku schválený 

uznesením číslo 65/2017 zo dňa 6.12.2017 podľa § 9 a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. 
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o majetku obcí v znení neskorších predpisov – ako prípad hodný osobitného zreteľa, predaj 

nehnuteľností vo vlastníctve obce Makov, parc. č. CKN 5182/4 zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 451 m2 vedenom na LV č. 1070 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom,  

vlastníka obce Makov v intraviláne k. ú. Makov – Čierne Belone. CKN 5180 Zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 21 m2 vedenom na LV č 1070 Okresným úradom  Čadca, katastrálnym 

odborom, vlastníka obce   Makov v intraviláne k. ú. Makov -Čierne Belone za kúpnu cenu 6 €/ 1m2  

do ich osobného vlastníctva  v BSM v podiele 1/1 . Ako prípad hodný osobitného zreteľa  z dôvodu, 

že sa jedná o pozemky pre obec Makov trvale prebytočné, nevyužívané, nachádzajúce sa v časti 

obce Čierne – Belone , ktoré v minulosti čiastočne užívali právni predchodcovia Vladimíra 

Hazuchu, jeho starí rodičia Karolína a Jozef Hazuchovci, ktorí pochádzali z uvedenej časti obce. 

Hlasovanie OZ za uznesenie č. 65/2017: počet 9 poslancov z celkového počtu všetkých poslancov 

hlasovalo za 9 poslancov v zmysle § 9 a odst. 8 e/ zákona o majetku obcí rozhoduje obecné 

zastupiteľstvo pri prevodoch majetku z dôvodu osobitného zreteľa 3/5 väčšinou všetkých 

poslancov. Kúpna cena vo výške  2.968,-€ bola zaplatená 28.12.2017 bezhotovostným prevodom na 

účet obce. 

Rozhodnutie Okresného úradu Čadca, katastrálny odbor, podľa ustanovenia § 31 ods. 3 

katastrálneho zákona povoľuje vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností, číslo vkladu 

V 91/2018 zo dňa 25.1.2018 

Opodstatnenosť postupu prevodu majetku z dôvodu hodného zreteľa možno vyhodnotiť ako 

správnu. 

Kúpna zmluva bola zverejnená 29.12.2017 na webovom sídle obce Makov. 

 

 

2/ Predaj majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa 82/2011 zo dňa 4.7.2011 

Kúpna zmluva uzatvorená dňa 4.1.2018, kupujúci  Ľubomír Kubinec  bytom Makov Čierne č. 206. 

Žiadosť bola doručená 24.10.2017.  Zámer previesť majetok obce z dôvodu osobitného zreteľa bol 

zverejnený Obcou Makov dňa 26.7.2011, chválený uznesením č. 82/2011, bod B zo 4.7.2011. 

Predaj pozemku schválený uznesením číslo 64/2017 zo dňa 6.12.2017 podľa § 9 a ods. 8 písm. e/ 

zákona č. 138 /1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – ako prípad hodný 

osobitného zreteľa, predaj nehnuteľností vo vlastníctve obce Makov, parc. č. CKN 3150/13 Trvalé 

trávne porasty o výmere 727 m2  vedenom na LV 1070 Okresným úradom  Čadca, katastrálnym 

odborom, vlastníka obce Makov v intraviláne k.ú. Makov za kúpnu cenu 5,-€/1 m2do osobného 

vlastníctva. Ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že tieto pozemky budú prideľované 

žiadateľom o výstavbu rodinných domov a rekreačných chát, prednostne občanom, ktorí 

pochádzajú z lokality Makov- Kopanice, za účelom podpory osídlenia lokality Makov – Kopanice 

za cenu 3,5 € / 1 m2.Prednosť výberu pozemku bude mať žiadateľ o výstavbu rodinného domu. 

Hlasovanie OZ za uznesenie č. 82/2011 počet prítomných poslancov 6, z celkového počtu všetkých 

poslancov hlasovalo za 6 prítomných poslancov v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zákona o majetku 

obcí rozhoduje obecné zastupiteľstvo pri prevodoch majetku z dôvodu osobitného zreteľa 3/5 

väčšinou. Kúpna cena vo výške 3.771,- € bola zaplatená dňa 22.12.2017 bezhotovostným prevodom 

na účet obce Makov 

Rozhodnutie Okresného úradu Čadca, katastrálny odbor, podľa ustanovenia § 31 ods. 3 

katastrálneho zákona povolil vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností, číslo vkladu 

V 89/2018 zo dňa 25.1.2018. 

Opodstatnenosť postupu prevodu majetku z dôvodu hodného  zreteľa možno vyhodnotiť ako 

správnu. 

Kúpna zmluva o prevode nehnuteľností bola zverejnená 4.1.2018 na webovom sídle obce Makov. 
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3 / Predaj majetku z dôvodu osobitného zreteľa schválený uznesením č.63/2017 zo dňa    

     6.12.2017 

Kúpna zmluva uzatvorená 4.1.2018, kupujúci Ing. Martin Kubinec  bytom Makov č. 298. Žiadosť  

bola doručená 10.10.2017. Zámer previesť majetok obce z dôvodu osobitného zreteľa zverejnený 

obcou Makov dňa 26.7.2011 schválený uznesením OZ č. 82/2011 bod  B zo dňa 4.7.2011.  Predaj  

pozemku schválený uznesením č. 63/2017 zo dňa 6.12.2017 podľa § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – ako prípad hodný osobitného zreteľa, 

predaj nehnuteľností vo vlastníctve obce Makov, parc.č. CKN 3150/11 trvalé trávne porasty 

o výmere 798 m2 , vedenom na LV 1070 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, 

vlastníka obce Makov v intraviláne k.ú. Makov – Kopanice nad Uríkom  do osobného vlastníctva 

v podiele 1/1 Ing. Martinovi Kubincovi. Ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu podpory 

osídlenia lokality Makov -Kopanice. 

Hlasovanie OZ za uznesenie  č. 63/2017 počet 9 poslancov z celkového počtu všetkých poslancov 

hlasovalo 9 poslancov v zmysle § 9 a odst. 8 e/zákona o majetku obcí rozhoduje obecné 

zastupiteľstvo pri prevodoch majetku z dôvodu osobitného zreteľa 3/5 väčšinou všetkých 

poslancov. Kúpna cena vo výške 4.126,-€ bola zaplatená delenou platbou na účet obce 9.1.2018  

3.000,-€ a 23.1.2018  1.126,-€.  

Rozhodnutie Okresného úradu Čadca, katastrálny odbor, podľa ustanovenia § 31 ods. 3 

katastrálneho zákona povolil vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností, číslo  V 437/2018 

zo dňa 23.2.2018. 

Opodstatnenosť postupu prevodu majetku z dôvodu hodného zreteľa možno vyhodnotiť ako 

správnu. 

Kúpna zmluva bola zverejnená 4.1.2018 na webovej stránke obce Makov www.makov.sk 

v kategórii „Povinné zverejňovanie“. 

 

4/ Predaj majetku z dôvodu hodného zreteľa schválený uznesením č.9/2018 zo dňa 28.2.2018 

Kúpna zmluva uzatvorená 22.3.2018 kupujúci Severoslovenské vodárne a kanalizácie, a.s. Bôrická 

cesta 1960 Žilina. Zámer previesť majetok obce z dôvodu osobitného zreteľa zverejnený obcou 

Makov dňa 12.2.2018 .Predaj pozemku schválený uznesením číslo 9/2018 zo dňa 28.2.2018 podľa 

§ 9 a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov -ako 

prípad osobitného zreteľa, predaj nehnuteľností vo vlastníctve obce Makov, parc.č.  CKN 5580/2 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 65 m2 , vedeného na LV č. 1071 na ktorom je umiestnená  

vodná stavba „Dotláčacia stanica pre predlženie vetvy V 1.1 .po SKI Makov“, nakoľko vodovod 

v obci Makov prevádzkuje firma Severoslovenské vodárne a kanalizácie, a.s. a dotláčacia stanica sa 

využíva pre vetvu V 1.1. po SKI Makov, ktorá je vlastníctvom firmy firmy Severoslovenské 

vodárne a kanalizácie, a.s. 

Hlasovanie OZ za uznesenie č. 9/2018 z celkového počtu poslancov Obecného zastupiteľstva 

v Makove 9 hlasovalo všetkých 6 prítomných poslancov za predaj majetku v zmysle § 9 a odst. 

8písm. e/ zákona o majetku obcí rozhoduje obecné zastupiteľstvo pri prevodoch majetku z dôvodu 

osobitného zreteľa 3/5 väčšinou všetkých poslancov. Kúpna cena  vo výške       325,-€ bola 

zaplatená na účet obce dňa 29.5.2018 

Rozhodnutie Okresného úradu Čadca, katastrálny odbor, podľa ustanovenia § 31ods. 3 

katastrálneho zákona povoľuje vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností,  číslo       

V 1467/23018 zo dňa 27.4.2018. 

Opodstatnenosť postupu prevodu majetku z dôvodu osobitného zreteľa možno vyhodnotiť ako 

správnu 

Kúpna zmluva bola zverejnená  dňa 22.3.2018 na webovom sídle obce Makov. 

 

5/ Predaj majetku z dôvodu hodného zreteľa schválený uznesením č.67/2016 zo dňa 14.9.2016 

Kúpna zmluva uzatvorená 29.12.2016 kupujúci Slavomír Masnica, bytom Makov č. 53. Žiadosť 

bola doručená 5.3.2007. Zámer previesť majetok obce z dôvodu osobitného zreteľa zverejnený 

http://www.makov.sk/
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obcou  Makov dňa 30.8.2016. Predaj pozemku schválený uznesením číslo 67/2016 zo dňa 

14.9.2016 podľa § 9 a ods.8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov – ako prípad hodný osobitného zreteľa , predaj nehnuteľností vo vlastníctve obce Makov 

parc. č. CKN 5259/4 ostatné plochy o výmere 426 m2       

                                                                         Parc.č.   CKN 5264/2 zastavané plochy o výmere 9m2                                                                                        

                                                                         Parc.č. CKN 5265/5      záhrady o výmere 648 m2 

                                                                         Parc.č.  CKN 5265/6   Záhrady o výmere  131 m2 

Vedenom na LV č. 8991 v katastrálnom území obce Makov za kúpnu cenu  3,32/m2do jeho 

osobného vlastníctva . Ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že  sa   jedná o pozemky pre 

obec Makov trvale prebytočné, nachádzajú sa vedľa rodinného domu Makov Čierne č. 62, ktorého 

bola rodina Masnicová vlastníkom. 

Hlasovanie OZ  za uznesenie č. 67/2016 z celkového počtu poslancov OZ v Makove 9 bolo 

prítomných 8 a všetci ôsmy hlasovali za uznesenie č.67/2016.  V zmysle §9 ods. 8 písm. e /      

zákona    o majetku obcí rozhoduje obecné zastupiteľstvo pri prevodoch majetku z dôvodu 

osobitného zreteľa 3/5    väčšinou všetkých poslancov. Kúpna cena vo výške 4 522,61 € bola 

zaplatená     dvoma splátkami dňa 25.9.2009 v sume 2.260,-€a dňa 7.10.2011 v sume    2.262,61 €.  

Opodstatnenosť postupu prevodu majetku z dôvodu hodného zreteľa možno vyhodnotiť ako 

správnu. 

Dňa 29.12.2016 bola uzatvorená dohoda o urovnaní medzi obcou Makov a pánom Slavomírom   

Masnicom z dôvodu, že kúpna zmluva bola spísaná za účelom majetkovo právneho 

dovysporiadania i vtedajších parciel EKN 3800, 3802, 3803, čo sa však pánovi Slavomírovi 

Masnicovi nepodarilo dovysporiadať, pretože majetkovo právne dovysporiadanie pozemkov EKN 

3800, 3802, 3803 bolo určené i pre ďalšie majetkovo právne dovysporiadaanie a následný spoločný 

zápis do katastra. V dohode boli zadefinované parcely CKN  a ich výmery. V článku II. „Predmet 

dohody“ odsek 2 sa uvádza 

„Na základe tejto dohody o urovnaní sa Obec Makov, Makov č. 60, 02356 Makov IČO: 00314331, 

zastúpená starostom obce pánom Martinom Pavlíkom zaväzuje vrátiť v termíne pri podpise tejto 

dohody o urovnaní pánovi Slavomírovi Masnicovi, rod. Masnicovi, trvale bytom Makov č. 53, 

02356 Makov, nar. 23.12.1967 kúpnu cenu v sume 4 027,16 €, ktorú kupujúci Slavomír Masnica 

zaplatil v dvoch splátkach dňa 25.9.2009 v sume 2.260,-€- juxta 5895741 a dňa 7.10.2011 – PPD 

656/2011 vo  zvyšnej sume 1 767,16 €, za predmet kúpy  v zmysle kúpnej zmluvy zo dňa 11.9.2009 

uzatvorenej formou notárskej zápisnice č. N 225/09, Nz 30723/2009, ktorá bola zrušená zo zákona. 

 

Kontrolou bolo zistené, že Obec Makov finančné prostriedky pánovi Slavomírovi Masnicovi 

nevrátila, ale  pozemky registra CKN   parcelné číslo 5265/6 záhrady o výmere 131 m2 
                                                                     CKN parcelné číslo 5259/4 ostatné plochy o výmere 426 m2 

                                                    CKN parcelné číslo 5264/2 zastavané plochy a nádvoria 9 m2 

                                                    CKN parcelné číslo 5265/5 záhrady o výmere 648 m2 

na základe kúpnej zmluvy o prevode nehnuteľností zo dňa 29.12.2016 Okresný úrad v  Čadci, 

katastrálny odbor, podľa ustanovení § 31 ods. 3 katastrálneho zákona povolila vklad vlastníckeho 

práva  do katastra nehnuteľnosti, číslo vkladu V 18/2017 zo dňa 19.1.2017. 

 

6/ Predaj majetku z dôvodu osobitného zreteľa schválený uznesením č. 4/2017 zo dňa 

22.2.2017 

Kúpna zmluva uzatvorená dňa 20.3.2017, kupujúci Štefan Krkoška a Irena Krkošková bytom 

Makov č. 320. Žiadosť bola doručená 27.1.2017. Zámer previesť majetok obce z dôvodu 

osobitného zreteľa zverejnený obcou Makov dňa 28.1.2017. Predaj pozemku schválený uznesením 

číslo 4/2017 zo dňa 22.2.2017 podľa § 9 a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov – ako prípad hodný osobitného zreteľa, predaj  nehnuteľností vo 

vlastníctve obce Makov, parc. č. CKN 177/73 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 39 m2 

vedenom na LV č.1070 Okresným úradom Čadca, katastrálnym odborom, vlastníka obce Makov 
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v intraviláne k. ú.  Makov za kúpnu cenu 5 €/ 1m2 do ich osobného vlastníctva v BSM v podiele 

1/1. Ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu. Osobitný zreteľ spočíva v tom, že sa jedná 

o pozemok pre obec Makov trvale prebytočný, nachádzajúci sa za oplotením rodinného domu č. 

320  vlastníkov Štefana Krkošku a manželky Ireny Krkoškovej , na uvedenú skutočnosť sa prišlo 

vyhotovením geometrického plánu č. 163/2016, potrebného k zameraniu a zápisu rodinného domu 

súp. č. 320 do katastra nehnuteľností. 

Hlasovanie OZ za uznesenie č. 4/2017 . Obecné zastupiteľstvo v Makove rozhodlo 6 hlasmi 

z celkového počtu 6 prítomných poslancov. Celkový počet poslancov OZ v Makove je 9 poslancov. 

Kúpna cena vo výške 331,-€ bola zaplatená 20.3.2017 hotovostným prevodom do pokladne obce 

Makov. 

Rozhodnutie Okresného úradu Čadca, katastrálny odbor, podľa ustanovenia § 31 ods. 3 

katastrálneho zákona povolilo vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností, číslo  

V 1055/2017 zo dňa 6.4.2017. 

Opodstatnenosť postupu prevodu majetku z dôvodu osobitného zreteľa možno vyhodnotiť ako 

správnu. 

Kúpna zmluva bola zverejnená dňa 9.3.2017 na webovom sídle Obce Makov.         

 

7/ Predaj majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa schválený uznesením č. 3/2017  zo 

dňa  22.2.2017.                                                                                                                            

Kúpna zmluva uzatvorená dňa 10.3.2017. Kupujúci Rastislav Holák, bytom Čierne 193 Makov. 

Žiadosť bola doručená dňa 11.10.2016. Zámer previesť majetok obce z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa zverejnený obcou Makov dňa 19.12.2016. Predaj pozemku schválený uznesením  číslo 

3/2017  zo dňa 22.2.2017 podľa § 9 aods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov – ako prípad hodný osobitného zreteľa, predaj nehnuteľností vo vlastníctve 

obce Makov, parc. č. CKN 5188 zastavané plochy a nádvoria o výmere 20 m2 a CKN 5190 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 66 m2 vedenom na liste vlastníctva 1070 Okresným úradom 

Čadca, katastrálnym odborom, vlastníka obce Makov v intraviláne k.ú. Makov za kúpnu cenu 6,-€/ 

1 m2 do jeho vlastníctva. Ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že pozemky sa 

nachádzajú vedľa záhrady, ktorá je vlastníctvom pána Rastislava Holáka. 

Hlasovanie OZ za uznesenie č. 3/2017 zo dňa 22.2.2017. Z celkového počtu OZ v Makove 9 

hlasovalo za uznesenie 6 prítomných poslancov. V zmysle § 9 a odst.  8 písm. e/ zákona o majetku 

obcí rozhoduje obecné zastupiteľstvo pri prevodoch majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

3/5 väčšinou všetkých poslancov. Kúpna cena vo výške 652,-€ bola zaplatená  6.4.2017 300,-€a dňa 

16.8.2017 352,-€bezhotovostným prevodom na účet obce Makov. 

Rozhodnutie Okresného úradu v Čadci, katastrálny odbor podľa ustanovenia § 31 ods. 3 

katastrálneho zákona povolilo vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností pod číslom  

V 3133/2017 zo dňa 18.9.2017. 

Opodstatnenosť prevodu majetku z dôvodu  hodného osobitného zreteľa možno vyhodnotiť ako 

správnu.  

Kúpna zmluva bola zverejnená na webovej stránke Obce Makov dňa 9.3.2017. 

 

8/ Predaj majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa schválený uznesením 51/2017 zo dňa 

20.9.2017 

Kúpna zmluva uzatvorená dňa 23.10.2017. Žiadosť bola doručená dňa 12.9.2017. Kupujúca Lenka 

Gajdošová rod. Gajdošová trvale bytom Makov č. 308. Zámer previesť majetok obce z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa bol schválený uznesením Obecného zastupiteľstva v Makove č. 82/211 

pod bodom B zo dňa 4.7.2011, ako predaj podľa § 9a, ods. 8,písm. e/, zákona NR SR č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Predávajúci 

obec Makov vyhlasuje, že dôvod hodný osobitného zreteľa bol schválený uznesením Obecného 

zastupiteľstva v Makove č. 82/2011 pod bodom C zo dňa 4.7.2011 a to celkom 6 poslancami,  
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z celkového počtu 9 poslancov.                                                                                                                                            

„Tieto pozemky budú pridelené žiadateľom o výstavbu rodinných domov a rekreačných chát, 

prednostne občanom, ktorí pochádzajú z lokality Makov-Kopanice, za účelom podpory osídlenia 

lokality Makov -Kopanice.                                                                                                                                                

Prednosť výberu pozemku bude mať žiadateľ o výstavbu rodinného domu.“                                                 

Predaj pozemku schválený uznesením číslo 51/2017 zo dňa 20.9.2017 podľa § 9 a ods. 8 písm. e/ 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – ako prípad hodný osobitného 

zreteľa, predaj nehnuteľností vo vlastníctve obce Makov, parc. č. CKN 3150/8  o výmere 623 m2 

a CKN 3150 /9 Trvalé trávne porasty o výmere 598 m2 za kúpnu cenu  5,-€/1 m2do jej osobného 

vlastníctva. 

Hlasovanie OZ za uznesenie číslo 51/2017 zo dňa 20.9.2017. Obecné zastupiteľstvo v Makove 

rozhodlo 7 hlasmi z celkového počtu prítomných 8 poslancov. Celkový počet poslancov OZ 

v Makove je 9 poslancov. Kvórum- počet hlasov potrebných na schválenie je 6 poslancov. Kúpna 

cena vo výške 5 344,-€ bola zaplatená dňa 23.10.2017 hotovostnou platbou na základe príjmového 

pokladničného dokladu č. P4/1796 pokladne obce Makov. 

Rozhodnutie Okresného úradu Čadca, katastrálny odbor, podľa ustanovenia § 31 ods. 3 

katastrálneho zákona povolilo vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností, číslo vkladu 

V 3947/2017 zo dňa 15.11.2017. 

Opodstatnenosť postupu prevodu majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa možno vyhodnotiť 

ako správnu. 

Kúpna zmluva bola zverejnená dňa 13.10.2017 na webovom sídle Obce Makov. 

 

Kúpne zmluvy boli vyhotovené v zmysle Občianskeho zákonníka č. 40/1964 Zb. § 588 z kúpnej 

zmluvy vznikne predávajúcemu povinnosť predmet kúpy kupujúcemu odovzdať a kupujúcemu 

povinnosť predmet kúpy prevziať a zaplatiť zaň predávajúcemu dohodnutú cenu. 

Kúpne zmluvy v zmysle zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole boli overené a podpísané 

zodpovednými zamestnancami, ktorí vykonali  súčasne administratívnu finančnú kontrolu 

a finančnú operáciu overili svojim podpisom. Finančnou operáciou sa rozumie príjem verejných 

prostriedkov  / v hotovosti, bezhotovostným prevodom/, právny úkon /uzatvorenie kúpna zmluva/ 

a iný úkon majetkovej povahy /vyradenie majetku, presuny a odpisovanie majetku, zverejnenie 

zámeru/. 

Informačná povinnosť – zverejniť zámer predať svoj majetok a spôsob jeho predaja najmenej na 15 

dní pred schvaľovaním predaja na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce, bola dodržaná. 

Účtovná jednotka obec účtuje o kúpnej zmluve pri predaji majetku v tomto prípade sa jednalo 

o predaj pozemkov predpis na účte 3154-Ostatné pohľadávky krátkodobé -predaj majetku oproti 

účtu 641- tržby z predaja DNM a DHM, zároveň sa zaúčtuje vyradenie majetku na účet 541-

zostatková cena predaného DNM a DHM oproti účtu 031-pozemky. Úhrada kúpnej ceny 

v hotovosti 211 pokladnica, bezhotovostne na 22101 – bankové účty oproti pohľadávkam 3154 

alebo priamo na účet výnosov 641 – tržby z predaja DNM a DHM. 

 

Hlavná kontrolórka obce konštatuje, že vykonala kontrolu 8 zmlúv bez nálezov. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 
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Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

 

správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Makov za mesiac január 2019. 

 

 HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková, Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 60/2019 bolo prijaté. 

 

 

16.  RÔZNE: 

 

16/A ŽIADOSŤ O ODPUSTENIE POHĽADÁVKY – ŠTEFAN KUBOŠNÝ, MAKOV –  

         KOPANICE 201 

 

Starosta obce, p. Martin Pavlík, informoval poslancov o predložení žiadosti p. Štefana Kubošného 

o odpustenie finančnej pohľadávky voči Obci Makov z dôvodu jeho nízkeho čiastočného 

invalidného dôchodku (105 €). Teraz sa mu dokonca zhoršil zdravotný stav, je po druhej mozgovej 

príhode a je v umiestnený v Zariadení pre seniorov Makov, kde mu za úhrady dopláca jeho matka. 

 

Jeho pohľadávky sú vo výške 320,90 €, vrátane úrokov z omeškania. 

 

V zmysle § 70 zákona 563/2009 Z. z. o správe daní (daňový poriadok) a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov môže správca dane poskytnúť úľavu na dani alebo odpustiť daňový nedoplatok 

na dani. 

V zmysle § 70 ods. 1 daňového poriadku sa na účely tohto ustanovenia daňovým nedoplatkom 

rozumie daňový nedoplatok na dani okrem úroku z omeškania, úroku a pokuty. 

V zmysle § 70 ods. 2 môže správca dane na žiadosť daňového dlžníka, ktorým je fyzická osoba, 

povoliť úľavu na dani alebo odpustiť daňový nedoplatok na dani ak by jeho vymáhaním bola vážne 

ohrozená výživa daňového dlžníka alebo osôb odkázaných na jeho výživu. Splnenie tejto 

podmienky je daňovník povinný preukázať. 

V zmysle § 70 ods. 3 daňového poriadku o povolení úľavy na dani alebo odpustení daňového 

nedoplatku správca dane vydá rozhodnutie, proti ktorému nemožno podať odvolanie. O nevyhovení 

žiadosti daňového subjektu o povolenie úľavy na dani alebo o odpustenie daňového nedoplatku 

správca dane zašle daňovému subjektu písomné oznámenie. 

V zmysle § 70 ods. 4 daňového poriadku povolenie úľavy na dani alebo odpustenie daňového 

nedoplatku môže byť viazané na podmienky, najmä na povinnosť zaplatiť časť daňového 

nedoplatku v určenej lehote. 
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DISKUSIA  BODU PROGRAMU č. 16/A: 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – nemá nič proti odpusteniu pohľadávky, len schválenie asi  nie je  

v kompetencii obecného zastupiteľstva. My môžeme starostovi iba odporúčať. Pán Kubošný je 

naozaj v zlej situácii, či už po zdravotnej aj finančnej stránke. Súhlasí s odpustením, len aby sa toto  

do budúcna neopakovalo aj pri  druhých neplatičoch. 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – obecné zastupiteľstvo nemôže odpustiť pohľadávku a dlh 

voči obci, môžeme iba odporučiť. 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – ak by sa to dalo, navrhovala by mu ponúknuť splátkový 

kalendár. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 8 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 5 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

o d p o r ú č a 

 

správcovi dane odpustiť Štefanovi Kubošnému, bytom Kopanice 201, 023 56  Makov pohľadávku 

voči Obci Makov  vo výške 237,40 €. Ostatný nedoplatok na úrokoch z omeškania bude správca 

dane riešiť formou splátkového kalendára 5 € mesačne. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 8 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková, Mgr. Janka Petrovičová 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomný 1 Ing. Stanislav Gašparík 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 61/2019 bolo prijaté. 
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16/B  NÁVRH NA PREVÁDZKU KUCHYNE V DOME KULTÚRY A BUFETU V AREÁLI  

          ŠK   JAVORNÍK 

 

K bodu sa vyjadril p. Martin Pavlík, starosta obce. 

Návrh na prevádzku kuchyne v dome kultúry sme už prerokovali v predchádzajúcom bode 

programu pri VZN o prenájme nebytových priestorov. Takisto, ako pri prenájme kuchyne v dome 

kultúry, aj  pri prevádzkovaní bufetu pri futbalovom ihrisku chceme postupovať rovnako, to 

znamená prevádzku oboch stredísk zastrešovať firmou VODOHOSPDÁR MAKOV spol. s r. o. 

Bude to znamenať aj viac starostí, musia rozšíriť činnosť spoločnosti a pod. 

 

DISKUSIA K BODU PROGRAMU č. 16/B: 

 

Mgr. Janka Petrovičová, poslankyňa OZ – čiže firma VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s r.o. 

zamestná človeka, ktorý zabezpečí prevádzku? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – áno, ide  hlavne o bufet pri ihrisku, môže to byť napr. aj študent,  

                                                      ktorý by zabezpečoval občerstvenie aj pri iných akciách v obci,  

                                                      ako sú regionálne oslavy SNP, hasičské súťaže a pod. Vyskúšame  

                                                      to na určitý čas a uvidíme, ako to pôjde.) 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – navrhujú takýto spôsob, aby zlegalizovali túto činnosť 

prevádzky bufetu. Poznamenáva však, že ak to aj budeme prevádzkovať, určite ziskoví nebudeme. 

V dome kultúry by sme to zabezpečili pri akciách takisto alebo sprostredkujeme cateringovú 

službu. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – aký vzťah bude medzi Obcou Makov a spoločnosťou 

VODOHOSPDÁR MAKVO spol. s r.o.? Spoločnosť si priestory prenájme? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – navrhuje to riešiť Zmluvou o nájme) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – v dome kultúry pôjde o prevádzkovanie kuchyne alebo 

celého domu kultúry? Aký bude právny stav? 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – keď sa napr. zakúpi cez firmu servis do kuchyne v dome  

                                                                   kultúry, ušetríme 20 %, údržbu a opravy bude robiť Obec  

                                                                  Makov.) 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – pri prevádzkovaní kuchyne v dome kultúry máme iba dve 

možnosti, a to buď starosta dá zrekonštruovať kuchyňu, stanoví sa poplatok, kde budú zahrnuté 

náklady aj na človeka, ktorý zabezpečí odomknutie DK a pod. alebo bude fungovať na princípe 

jednorázového prenájmu na akciu niekomu, kde sa stanoví nájom. 

 

15.00 hod - odchod Mgr. Janky Petrovičovej z rokovania OZ 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – majú ambíciu, aby tu bolo čo najviac akcií, chcú to realizovať 

prostredníctvom Vodohospodára s.r.o.. Vyskúšajú tento nápad, mohlo by to dom kultúry oživiť. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – myslí si, že nájom budú mať spoplatnený dvakrát. Majú v dome 

kultúry totiž stálych nájomcov, ktorí platia pravidelne a ak sa tu bude konať nejaká akcia, takisto 

budú platiť. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – nebude to zaplatené dvakrát, vo VZN dali  za  užívanie priestorov  

                                                      do 16 hod zdarma a opäť pripomína, že náklady na akciu v sále sú  

                                                      vo výške 220 €) 
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p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – napr. svadba alebo zábava sa chystá už pol dňa predtým, 

taktiež sa sála užíva aj na druhý deň. Veď len mzda kuriča je možno 80 € + spotrebovaný elektrina, 

mzda upratovačky a iné náklady treba zohľadniť. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – navrhuje na ďalšie rokovanie obecného zastupiteľstva 

pripraviť návrh zmluvy na prenájom v dome kultúry. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – premyslia to a návrh pripravia) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – aké majú ďalšie plány s rekonštrukciou domu 

kultúry? 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – žiada schváliť do novej zasadačky zakúpenie televízora  

                                                                  najnovšej technológie, ktorý by stál 1000 €-2000 €  

                                                                  a vybudovanie odsúvacej steny s nejakým dominantným  

                                                                  obrazom za cenu cca 1000 €-1500 € a chladničku. Ďalej  

                                                                  plánujú zrekonštruovať vstup do domu kultúry – pôvodný  

                                                                  vybúrať a urobiť nový vstup s presklenenou stenou za cca  

                                                                  20 000 €.) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – pravdepodobne vyjde aj výzva na energetické úpravy, dali preto  

                                                      upraviť pôvodný projekt na zateplenie bočných stien budovy  

                                                     domu kultúry a bočné pódium. Alebo uprednostníme  

                                                     rekonštrukciu budovy obecného úradu. Musia sa rozhodnúť.) 

(Ing. Daniel Brezina – v novej zasadačke mu chýba znak SR, erb Makova a zástavy) 

(p. Jozef Pavlík – všetko chýbajúce veci doplnia) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – tu nejde o to, či áno alebo nie, ale ako možno 

nejsť do najdrahšej verzie, treba predložiť viac cenových ponúk. Aj pri bytovom dome na 

Vodárenskej ulici keby sme videli aspoň 2 – 3 návrhy, lepšie by sa rozhodovalo. Aj teraz ide 

o 20 000 € na rekonštrukciu vstupu DK, nie je to malá suma. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – ak sa dohodneme, že dáme vypracovať realizačný projekt  

                                                                 a z akého materiálu to má byť, potom môžeme dať cenové  

                                                                 ponuky na projekt vstupu s dôrazom na detail) 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – chcú vstup do domu kultúry prerobiť, zosvetliť, pritom dvere sú 

tam možno iba 6 rokov. Takisto ide o verejnú budovu a dvere musia spĺňať isté normy, napr. 

v prípade davovej psychózy pri úniku. 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – dvere sa nevyhodia, dajú sa do budovy obecného úradu do  

                                                                   klientského centra) 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – nemá s tým problém, súhlasí, že sa aj postupuje s projektom, 

ktorý bol spracovaný v minulosti, že sa aktualizuje, pretože dnes je iná situácia. Treba tu dostať aj 

denné svetlo. Navrhuje pokračovať, ale zamerať sa na časť kuchyne a časť, kde má priestory FS 

Makovanka, mali by sme radšej toto uprednostniť. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – bolo by všetko ľahšie, ak by sme boli úspešní s projektom  

                                                      a z rozpočtu by sme mohli riešiť stenu zázemia s kuchyňou.) 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu – ak by sa urobil vstup a vymenili by sa dvere do sály za cca  

                                                     60 000 €, bol by to pekný priestor, aby sme prilákali ľudí, to je  

                                                     priorita, aby to bolo honosnejšie.) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ -  v obci máme určite iné priority, rekonštrukciu domu 

kultúry riešia iní starostovia výlučne cez projekty. Táto zasadačka je pekná, netreba do nej 
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investovať teraz ďalšie peniaze, stratil by sa efekt. Možno tu stačí kúpiť televízor, dôležitejšie je 

vybaviť kuchyňu aspoň základným vybavením. Riaďme sa rozpočtom, ktorý máme pre dom 

kultúry. Čakáme na výzvu rekonštrukcie domu kultúry, ale máme vôbec pripravený projekt? Obce 

sú už pripravené tip-top, vyjde výzva a oni už iba projekt zanesú, všetko majú nachystané. 

 

Ing. Marián Masnica, poslanec OZ – treba to nachystať do realizačného projektu a pri výzve sa 

uchádzať  o dotáciu. 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – čiže predstavu o kuchyni v dome kultúry majú takú, že to bude 

podobne ako výdajná školská jedáleň. Každopádne je rozumnejšie realizovať vstup do domu 

kultúry ako televízor a zasúvacia stena tu v zasadačke. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obe – na budúce rokovanie OZ pripravia návrhy realizácie vstupu do 

budovy domu kultúry. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 7 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

predstavu vedenia obce na prevádzku bufetu pri futbalovom ihrisku a kuchyne v dome kultúry. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 7 Ing. Daniel Brezina, Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 2 Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Janka Petrovičová 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 62/2019 bolo prijaté. 
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17.  NÁVRH NA ÚPRAVU POPLATKU ZA PREVÁDZKU A ÚDRŽBU KÁBLOVEJ  

       TELEVÍZIE 

 

Návrh úpravy poplatku káblovej televízie odôvodnil p. Jozef Pavlík, konateľ spoločnosti 

VODOHOSPDÁR MAKOV spol. s r.o. 

 

Spoločnosť Vodohospodár Makov, spol. s r.o. prevádzkuje od roku 2000 pre obec Makov káblový 

distribučný systém. Cena za prevádzku a údržbu káblovej televízie v súčasnosti činí 60,10 € s DPH 

/ kalendárny rok a naposledy bola upravovaná k 1.7.2015. Na výšku ceny vplývajú dva dôležité 

faktory. Jeden dôležitý faktor sú náklady, druhý nemenej dôležitý faktor je počet abonentov 

káblovej televízie. Od roku 2015 po súčasnosť 31.12.2018 došlo k zníženiu počtu abonentov z 312 

na 263, čo znamená pokles o 49 abonentov za obdobie 3 rokov. Tento pokles sa každoročne 

negatívne prejavoval na výnosoch z danej činnosti spoločnosti Vodohospodár Makov s.r.o. Vo 

finančnom vyjadrení to predstavuje pokles výnosov resp. tržieb o cca 800 € bez DPH /kalendárny 

rok, čo za obdobie 3 rokov predstavuje pokles tržieb o 2400 €. 

Spoločnosť Vodohospodár Makov, spol. s r.o. v súčasnosti redistribuje 33 tv kanálov v digitálnom 

kanálovom rastri v HD kvalite a 13 tv kanálov v analógovom kanálovom rastri v SD kvalite.  

Prehľad hospodárenia za obdobie posledných 3 rokoch nám ukazuje rastúce náklady oproti 

klesajúcim výnosom a každoročný stratový výsledok hospodárenia. Z uvedeného dôvodu je 

potrebné opätovne prehodnotiť cenu poskytovanej služby a navýšiť poplatok za údržbu a prevádzku 

káblovej televízie. Navýšenie poplatku navrhujeme od 1.1.2019.  

 

Vyhodnocovacia správa – káblová televízia za obdobie rokov 2016 - 2018 
 

Prevádzka a údržba káblovej televízie - rok 2016 

 

Firma Vodohospodár Makov, spol. s r.o. mala k 01.01.2016 309 abonentov a k 31.12.2016 292 

abonentov, čo predstavuje pokles o 17 abonentov  / rok  

 

Náklady k 31. 12. 2016 

P. č. Názov Suma 

 

1. 

Materiál na opravy a údržbu káblovej televízie -

účastnícke šnúry, zásuvky, rozbočovače, spojky, káble, 

digitálne kazety, moduly, zosilňovače, dekódovacie 

moduly 

5 329,88 € 

2. Spotreba elektrickej energie 1 171,31 € 

3. Opravy TKR – drobné opravy + výmena zemného 

kábla v časti Makov – Čierne cca 200 m 1 882,25 € 

4. Poštovné  27,75 € 

5. Členské príspevky SAKT, SOZA, Audiovizuálny 

fond, RTVS, Telekomunikačný úrad 

1 211,56 € 

6. Licenčný poplatok za tv kanál Novasport 1 777,11 € 

7. Licenčný poplatok za tv kanál kanál Očko 71,95 € 

8. Licenčný poplatok za tv kanál Film + 1 016,70 € 

9. Lic. poplatok za tv kanály Discovery, Animal Planet, 

TLC, Eurosport cz 

3 516,17 € 

10. Licenčný poplatok za tv kanál Minimax cz 722,60 € 

11. Licenčný poplatok za tv kanál English Club tv 288,68 € 

12. Servisné poplatky Skylink 703,40 € 

13. Mzdové a sociálne náklady na mzdy – Pavol Dunaj 2 157,55 € 
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14. Set top boxy + prepojovacie kábliky 1 446,88 € 

15. Kurzové straty  160,39 € 

Spolu: 21 484,18 € 

 

 

 

Výnosy k 31. 12. 2016 

P. č. Názov Suma 

1. Tržby za používanie TKR 16 071,54 € 

2. Predaj set top boxov s prepoj.káblikmi 1 484,73 € 

3. Kurzové zisky 112,53 € 

Spolu: 17 668,80 € 

 

Výsledok hospodárenia za rok 2016: strata - 3 815,38 € 

Výsledok hospodárenia zo rok 2016 po zahrnutí nákladov správy 10,9%: strata -5 940,75 € 

Zdôvodnenie: 

Záporný výsledok hospodárenia bol v roku 2016 ovplyvnený: 

- poklesom počtu abonentov v predošlých rokoch i v samotnom roku 2016, čo sa prejavilo na 

nižších tržbách za prevádzku a údržbu káblovej televízie 

- zvýšenými výdavkami na obstaranie digitálnych kaziet (4 ks vo výške 2632,25 €),  zosilňovačov 

a dekódovacích CI modulov (vo výške 1523,30 €) z dôvodu digitalizácie kanálov 

- zvýšením servisného poplatku za karty Skylink z 34 € na 39,70 €/12 mesiacov, spoločnosť platila 

za 16 ks kariet 

- realizáciou nákladnej opravy spočívajúcou vo výmene zemného kábla v časti Makov – Čierne 

v dĺžke cca 200 m 
 

Prevádzka a údržba káblovej televízie - rok 2017 

 

Firma Vodohospodár Makov, spol. s r. o. mala k 31.12.2016 292 abonentov a k 31.12.2017  268 

abonentov, čo predstavuje pokles o 24 abonentov / rok 

 

 

Náklady k 31. 12. 2017 

P. č. Názov Suma 

1. Materiál na opravy a údržbu káblovej TV – účastnícke 

šnúry, zásuvky, odbočovače, spojky, káble, 

konektory, digitálne kazety, zosilňovače, decoder, 

satelitný prijímač, zdroj 

3 685,03 € 

2. Spotreba elektrickej energie 939,38 € 

3. Set top boxy + prepojovacie kábliky 2 192,61 € 

4. Opravy TKR – drobné opravy + výmena zemného 

kábla v časti Makov – Čierne cca 140 m a v časti 

Makov – Potok cca 130 m 412,32 € 

5. Poštovné  56,25 € 

6. Členské príspevky SAKT, SOZA, Audiovizuálny 

fond, Telekomunikačný úrad, RTVS 

2 706,95 € 

 

7. Licenčný poplatok za tv kanál Novasport 1 644,26 € 

8. Licenčný poplatok za tv kanály JOJ GROUP 655,60 € 

9. Licenčný poplatok za tv kanály Markíza,Doma,Dajto 1 050,00 € 

10. Lic.poplatky za tv kanály Discovery, Animal Planet, 3 215,02 € 
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TLC, Eurosport cz 

11. Licenčný poplatok za tv kanál Minimax 668,40 € 

12. Licenčný poplatok za tv kanál Očko 120,97 € 

13. Licenčný poplatok za tv kanál Film+ 935,76 € 

14. Licenčný poplatok za tv kanál JOJ Cinema 719,68 € 

15. Licenčný poplatok za tv kanál Prima Plus 213,90 € 

16. Servisné poplatky za karty Skylink 500,40 € 

17. Mzdové a sociálne náklady na mzdy -  Pavol Dunaj 2 330,98 € 

18. Kurzové straty + bankové poplatky za zahr.úhrady 65,36 € 

Spolu: 22 112,87 € 

 

Výnosy k 31. 12. 2017 

P. č. Názov Suma 

1. Tržby za používanie TKR 15 019 ,04 € 

2. Predaj set top boxov s prepoj.káblikmi 2 238,02 € 

3. Kurzové zisky 17,80 € 

Spolu: 17 274,86 € 

 

Výsledok hospodárenia za rok 2017: strata: - 4 838,01€ 

Výsledok hospodárenia za rok 2017 po zahrnutí nákladov správy 9,89%: strata – 7 703,25 €  

 

Zdôvodnenie: 

Záporný výsledok hospodárenia bol v roku 2017 ovplyvnený: 

- poklesom počtu abonentov v predošlých rokoch i v samotnom roku 2017, čo sa prejavilo na 

nižších tržbách za prevádzku a údržbu káblovej televízie 

- zvýšenými výdavkami na obstaranie digitálnej kazety (1 ks vo výške 895 €) z dôvodu pridania 

ďalšieho streamu v digitálnom tv rastri – pridania tv kanálov JOJ Cinema, Prima Plus 

- z dôvodu ukončenia terestriálneho vysielania (č.zn. pozemné šírenie signálu cez anténu) 

slovenských tv kanálov JOJ a Markíza, ktoré od 1.1.2017 začali vysielať iba cez satelit v HD 

kvalite. Taktiež z uvedeného dôvodu spoločnosti Markiza Slovensko a MAC TV s.r.o. zazmluvnili 

licenciu na šírenie signálu tv staníc Markíza, Doma, Dajto a JOJ, JOJ+, WAU a začali účtovať 

licenčný poplatok za uvedené tv kanály 

- zvýšením servisného poplatku za karty Skylink z 39,70 € na 55,60 €/12 mesiacov, spoločnosť 

platila za 10 ks kariet 

- realizáciou nákladnej opravy spočívajúcou vo výmene zemného kábla v časti Makov – Čierne 

v dĺžke cca 140 m a v časti Makov – Potok v dĺžke 130 m 
 

Prevádzka a údržba káblovej televízie - rok 2018 

 

Firma Vodohospodár Makov, spol. s r. o. mala k 31.12.2017 268 abonentov a k 31.12.2018  263 

abonentov, čo predstavuje pokles o 5 abonentov / rok 

 

Náklady k 31. 12. 2018 

P. č. Názov Suma 

1. Materiál na opravy a údržbu káblovej TV – účastnícke 

šnúry, zásuvky, rozbočovače, spojky, koax.káble, 

konektory, redukcie, trafo, zosilňovače, BT 

programátor pre STC 

1 304,16 € 

2. Spotreba elektrickej energie 1 001,23 € 

3. Set top boxy 295,00 € 
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4. Opravy TKR – drobné opravy 233,78 € 

5. Poštovné 37,95 € 

6. Členské príspevky SAKT, SOZA , Audiovizuálny 

fond, Telekomunikačný úrad, RTVS 

1 838,89 € 

7. Licenčný poplatok za tv kanál Novasport 1 559,67 € 

8. Licenčný poplatok za tv kanály JOJ GROUP 1 268,00 € 

9. Licenčný poplatok za tv kanály Film +, Minimax,  

Sport 1 

2 726,20 € 

10. Licenčný poplatok za tv kanály Discovery, Animal 

Planet, TLC, Eurosportv 1, Eurosport 2, ID 

4 449,40 € 

11. Licenčný poplatok za tv kanály Markíza, Doma, Dajto 1 268,00 € 

12. Licenčný poplatok za tv kanál TA3 190,08 € 

13. Licenčný poplatok za tv kanál Očko 221,83 € 

14. Licenčný poplatok za tv kanál JOJ Cinema 824,20 € 

15. Licenčný poplatok za tv kanál Prima Plus 221,90 € 

16. Servisné poplatky za karty Skylink 500,40 € 

17. Mzdové náklady – p. Pavol Dunaj  2 446,00 € 

18. Kurzové straty + bankové poplatky za zahr.úhrady 135,28 € 

Spolu: 20 521, 97 € 

. 

Výnosy k 31. 12. 2015 

P. č. Názov Suma 

1. Tržby za používanie TKR 14 346,74 € 

2. Predaj set top boxov 328,82 € 

3. Kurzové zisky 5,60 € 

Spolu: 14 681,16 € 

 

Výsledok hospodárenia za rok 2018: strata – 5 840,81 € 

Výsledok hospodárenia za rok 2018 po zahrnutí nákladov správy 5,7%: strata -7675,73 € 

 

Z výsledovky za rok 2018 jednoznačne vyplýva, že aj keď náklady v porovnaní s ostatnými dvoma 

rokmi 2016 a 2017 klesli, úbytok abonentov z predošlých rokov a v roku 2018 sa negatívne prejavil 

na nižších výnosoch, čo spôsobilo opäť stratový hospodársky výsledok. 

 

DISKUSIA K BODU PROGAMU č. 17: 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – oslovila ich firma Tes media so svojou ponukou riešenia 

káblového systému a internetu. V obci by porozťahovali optické káble pred vstupy alebo do 

skriniek. Všetko by museli rozkopať, nedá sa totiž napojiť optický kábel  na koaxiálny kábel. 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ – nie je fanúšikom zvyšovania poplatkov, zo 60 € na 90 € je 

veľmi veľa. Treba si ale povedať, že je to možno aj v hladine priamoúmerného zvyšovania 

servisných poplatkov firmy Skylink. Skôr by sa ale zamýšľal aj nad tým, prečo nám odchádza toľko 

abonentov. A týmto navýšením poplatku  za káblovú televíziu abonentov neprilákame, skôr naopak. 

O čo teda týmto návrhom na zvýšenie ide? 

(p. Jozef Pavlík, konateľ Vodohospodáru Makov spol. s r. o. – aby si ľudia, ktorý káblovku užívajú,  

                                                                   náklady zaplatili, inak stratu musíme vykryť z iného.) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – Vysočania platia všetci 5,30  € mesačne, ročne to 

vychádza 64 € a majú 72 programov. Nedá sa to však  porovnať, majú iný balík, vrátane internetu 
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od inej spoločnosti. Navrhuje zvýšiť o túto sumu o navrhovaných 30 €, ale postupne v 2 – 3 rokoch, 

pretože efekt bude taký, že ľudia sa odhlásia. Ak vychádzame z ekonomicky oprávnených 

nákladov, strata bola vykázaná 7 %. 

 

 

16.00 hod - odchod Ing. Daniela Brezinu z rokovania OZ 

 

 

p. Jozef Pavlík, konateľ Vodohospodáru spol. s r.o. – aby to malo kontinuitu, musíme schváliť 

o koľko € a na koľko rokov. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – navrhuje teda zvýšenie o 10 € za každý rok 2019-2021. 

 

Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 6 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 4 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

s c h v a ľ u j e  

 

sadzbu poplatku za prevádzku a údržbu káblovej televízie nasledovne: 

- od 01. 01. 2019 do 31.12.2019  vo výške  70,10 € s DPH za kalendárny rok , t. j. navýšenie  

   poplatku o 10 €, 

- od 01. 01. 2020 do 31.12.2020  vo výške  80,10 € s DPH za kalendárny rok , t. j. navýšenie  

   poplatku o 10 €, 

- od 01. 01. 2021 do 31.12.2021  vo výške  90,10 € s DPH za kalendárny rok , t. j. navýšenie  

   poplatku o 10 €. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 6 Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, Ing. Marián Masnica, 

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 3 Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Janka Petrovičová, 

 Ing. Daniel Brezina 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 63/2019 bolo prijaté. 

 

16.15 hod - odchod Ing. Mariána Masnicu z rokovania OZ 
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18.  DISKUSIA 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – bola požiadaná výborom dôchodcov v obci Makov, aby 

prečítala ich list adresované starostovi a obecnému zastupiteľstvu. 

 

„Výbor dôchodcov sa na Vás obracia s prosbou o určenie fašiangovej zábavy. 

 

Len pre informáciu, fašiangovú zábavu založil zväz dôchodcov, ktorí ju organizovali 17 rokov. 

V ten tok, keď p. Skukálek zomrel, náš pokladník, tak sme fašiangovú zábavu neuskutočnili. 

Realizovalo ju vtedy zariadenie pre seniorov, na Ďalší rok FS Makovanka. Naša organizácia mala 

20. Výročie, a tak sme išli za pánom starostom, so záujmom uskutočniť fašiangovú zábavu. Bolo 

nám povedané, že pán starosta Makovanke zábavu sľúbil na 4 roky vopred. Tak sme to prijali. Po 4 

rokoch sme sa boli pýtať pána starostu, či môžeme uskutočniť fašiangovú zábavu. Pán starosta 

povedal, až si vyhotovíme písomnú žiadosť, ktorú nám v minulom roku 2018 potvrdil a podpísal. 

Keďže sme mali žiadosť potvrdenú a podpísanú, začali sme s prípravou a zaistili sme si hudobnú 

skupinu. Medzitým sme sa dozvedeli, že túto zábavu ide organizovať aj Makovanka. Z dôvodu 

neistoty sme preto kontaktovali pána starostu, ktorý nám oznámil, že zábavu sľúbil Makovanke, 

hoci sme to mali písomne potvrdené. My ako dôchodcovia sme videli, že sa to nedá vyriešiť, aj keď 

sme mali žiadosť potvrdenú, preto sme ustúpili a odvolali sme hudobnú skupinu. Je veľa priestoru 

na to, aby sa usporadúvali aj iné zábavy cez rok, avšak nám dôchodcom vyhovuje fašiangová 

zábava, lebo v lete sa venujeme vnúčatám. 

Výbor dôchodcov Vás preto pekne prosí, aby sa písomne určilo, kto a akým spôsobom bude 

organizovať fašiangovú zábavu, aby sa predišlo do budúcna takýmto nedorozumeniam. 

Taktiež majú možnosť uskutočniť zábavu aj iné organizácie našej obce. 

A z tohto dôvodu by sme boli radi, keby sa písomne dalo na vedomie všetkým organizáciám. 

Ďakujeme“ 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – dôchodcom realizáciu fašiangovej zábavy údajne pán 

starosta sľúbil ústne, zabezpečili si preto hudbu, catering a podobne. Nakoniec sa dozvedeli, že 

zábavu uskutočňuje Makovanka, ktorá to vraj takisto mala u starostu sľúbené. Žiada starostu 

odpovedať Makovanke a Makovskému prameňu, kto a kedy bude robiť fašiangovú zábavu, aby sa 

vzájomne neosočovali. 

 

p. Martin Pavlík, starosta obce – je pravda, že prejavili záujem oba spolky o fašiangovú zábavu, 

naozaj treba, aby sa dohodli. Najhoršie je, že oba spolky chcú uskutočňovať práve fašiangovú 

zábavu, hoci tu chýba napr. zábava hodová alebo katarínska. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – ak niekto robí niekoľko rokov zábavu a úspešne, nech to 

robí aj naďalej a dôchodcom treba ponúknuť iné termíny, je to nefér to vytrhnúť tomu, kto to robí 

dobre. Mohli by robiť inú zábavu, napr. májovú, hodovú a pod. 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – je to dobré riešenie, nech Makovanka 

pokračuje a Makovskému prameňu ponúkneme iný termín zábavy. 

 

p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – navrhuje vyzvať všetky organizácie a ponúknuť im ďalšie 

termíny realizácie zábav. 
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Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo  pristúpilo k hlasovaniu. 

Celkový počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Makove: 9 

Počet prítomných poslancov OZ na hlasovaní: 5 

Kvórum – počet hlasov potrebných na schválenie: 3 

 

Návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Makove 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

list Jednoty dôchodcov a  ZO  SZZTP a ZPCCH v Makove ohľadom uskutočňovania Fašiangových 

zábav a  ž i a d a starostu obce, p. Martina Pavlíka, odpovedať na uvedený list. 

 

HLASOVANIE 

 Počet Mená poslancov 

 

Za 5 Rastislav Gajdoš, Rudolf Greguš,  

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová,  

Jozef Pavlík, Mgr. Marta Sláviková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 4 Ing. Stanislav Gašparík, Mgr. Janka Petrovičová, 

 Ing. Daniel Brezina, Ing. Marián Masnica 

 

 

Návrh uznesenia bol  schválený – uznesenie č. 64/2019 bolo prijaté. 

 

 

POKRAČOVANIE   DISKUSIE: 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – žiada aktualizovať Štatút Obce Makov. 

 

Je tu katastrofálny stav s ovzduším. Posielali sa do domácností obežníky, na ľudí to však vôbec 

neplatí. Tie dlhé „omáčky“, ktoré dostávali domov, je hlúposť, stačil malý papierik s 2-3 vetami. 

Večer sa v centre nedá dýchať a to je iba z kúrenia, začne jarné obdobie a ľudia začnú 

s vypaľovaním. Nedá sa niečo robiť, aby sa zakázalo v obci svojvoľne páliť odpad? 

(Mgr. Marta Sláviková -  je zákon o ovzduší, môže to nahlásiť na životné prostredie a oni majú  

                                         možnosť ísť na kontrolu a občanov pokutovať. Je to kontrolný orgán, oni  

                                         pokutovať môžu, obec nie. Je to právny nástroj, ohrozujú predsa zdravie  

                                         ľudí. No a samozrejme treba robiť osvetu. Najväčší problém je kal  

                                         a hnedé uhlie.) 

(p. Jozef Pavlík – bol by rád, aby sa prijalo niečo voči ľuďom, musia si uvedomiť, že ohrozujú  

                             susedov, treba ešte raz prípis do domácností. Musíme apelovať na ľudí,  

                             samozrejme aj obec si musí ešte vyriešiť kúrenie.) 

 

Do budúceho rokovania OZ žiada Mgr. Katarína Ježíková Lučanová pripraviť a sformulovať leták 

pre občanov. Sama sa na to pozrie, môže aj s Mgr. Slávikovou a dá návrh znenia letáka, ktorý sa 

zverejní aj v káblovke, na webe atď. Ide jar, bude to horšie. 
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Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – žiadala predložiť správu ŠK Javorník Makov, 

ktorú chcela zverejniť občanom, aby videli financovanie, bol by v tom zahrnutý aj počet detí, ktoré 

hrajú futbal, čo im financujú, kde hrali, koľko zápasov a pod. Pri schvaľovaní rozpočtu Daniel 

Brezina navrhoval zníženie pre ŠK Javorník o 2 000 €, naozaj sa to mohlo dať inde. 

(Mgr. Marta Sláviková – takisto sa prikláňa  predložiť takúto správu) 

 

Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ – v akom štádiu je zberný dvor? 

(p. Jozef Pavlík, zástupca starostu obce – stav je latentný, cca od júna by to rozbehli ) 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – prosí o strpenie, myslí si, že v apríli bude v prevádzke) 

 

Ďalej sa Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ informovala, koľko stála zimná údržba. 

Zvládli sme snehovú kalamitu? 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – mimoriadna situácia z dôvodu snehovej kalamity bola vyhlásená  

                                                      od pondelka do piatku. Za toto obdobie sme si na Okresnom úrade  

                                                      v Čadci, odbore krízového riadenia uplatnili preplatenie nákladov.  

                                                      Nedalo sa viac v tom čase urobiť, možno ak by sme mali 3 x viac  

                                                      techniky. Odľahlé časti možno majú horší pocit, vždy sa to ale  

                                                      nestíhalo, uprednostňovali hlavné komunikácie. Určite však bude  

                                                      v rozpočte na zimnú údržbu navýšenie, neskôr sa to vyčísli  

                                                      a uvidíme stav.) 

 

Takisto Mgr. Katarína Ježíková Lučanová, poslankyňa OZ upozorňuje, že doposiaľ nie je 

zverejnený schválený rozpočet obce pre rok 2019. Žiada ho okamžite zverejniť. 

 

Tiež apeluje počas zimy na hroznú situáciu na ceste smerom do Čierneho. Vodiči, ktorí jazdili  

autami na vlek, boli bezohľadní, v nedeľu sa nedá prejsť ani do kostola. Nevie, čo by sa vymyslelo, 

ale treba s tým niečo urobiť, dať aspoň ceduľu na začiatku cesty alebo výstižné upozornenie na 

ohľaduplnosť. 

(Mgr. Marta Sláviková – možno by sa dala osadiť značka obytnej zóny) 

 

p. Rudolf Greguš, poslanec OZ – u hotela SKI Apartmány je súkromné parkovisko, niektorí vodiči 

autobusov z SAD už v zime ostávajú iba tam a ďalej hore nepokračujú. Vraj aby si neodreli 

autobus. Žiada za občanov osloviť SAD, aby všetci vodiči jazdili až hore, aj v iných časoch, nie iba 

k hotelu, odtiaľ ľudia musia ísť potom peši. 

 

Obvodná lekárka chcela robiť v zdravotnom stredisku revíziu, je však potrebné vymeniť ističe. 

Takisto sú tam vchodové dvere v hroznom stave, treba ich vymeniť. 

(p. Martin Pavlík, starosta obce – zabezpečia to) 

 

p. Rastislav Gajdoš, poslanec OZ – na budúce rokovanie OZ žiada predložiť výsledky hospodárenia 

spoločnosti VODOHOSPODÁR MAKOV spol. s  r.o., vrátane ukončenia lesohospodárskeho plánu 

– správu za celé 10 – ročie + nový lesohospodársky plán na nové obdobie. 

(p. Jozef Pavlík, konateľ Vodohospodáru spol.s  r.o. – je to povinnosť, súvisí s tým aj závierka za  

                                                 rok 2018. Lesohospodársky plán ešte nie je schválený, požiadali  

                                                 životné prostredie, doposiaľ  neprišlo rozhodnutie.) 

 

Mgr. Marta Sláviková, poslankyňa OZ – obec má povinnosť vypracovať Plán odpadového 

hospodárstva. Ide o strategický dokument, bez ktorého sa so žiadosťou o dotáciu v rámci 

Environfondu  nemôžeme zapojiť. RRA Kysuce už na toto 3 x zaslali upozornenie a návrh na 

vypracovanie. Treba napísať do RRA žiadosť o vypracovanie. 
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19.  NÁVRH NA UZNESENIE 

 

V zmysle § 9 Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zo dňa 11. 10. 2010,  predložil 

a prečítal k jednotlivým bodom programu konkrétny návrh uznesenia p. Jozef Pavlík, zástupca 

starostu obce. Uznesenia boli schválené pod číslom 41 – 64/2019.  

Za každým uznesením poslanci OZ hlasovali, hlasovanie tvorí súčasť zápisnice. 

 

    20.   ZÁVER 

 

Na základe Štatútu Obce Makov obecné zastupiteľstvo konštatuje, že sú prítomní piati poslanci OZ 

(podľa prezenčnej listiny pri ukončení zasadnutia OZ). 

Starosta obce, p. Martin Pavlík poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Makove ukončil o 17.00 hod.                             

                                                                                                             

                                                                                                                  ................................. 

                                                                                                                       Martin Pavlík 

                                                                                                                       starosta obce                                                                                                               

Overovatelia: 

 

Ing. Daniel Brezina, poslanec OZ                                  ...................................................   

 

Rudolf  Greguš, poslanec OZ                                         ................................................... 

 

 

      

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Iveta Chromíková     

 


